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Drammen Idrettsråd
Årsmøte 1/2025 - Drammen idrettsråds årsmøte 2025

Møtetype: Fysisk møte / Årsmøte

Dato: 29. april 2025, 18:00

Sted: Solberg Sportsklubb klubbhus

Agenda

Åpning av årsmøtet  (18:00)

Årsmøtet vil bli åpnet offisielt, og det vil bli gitt en introduksjon til dagens agenda og hvilke saker som skal behandles.
Eventuelle gjester vil også hilse årsmøtet.

Sak 1: Oversikt over de stemmeberettigede medlemmene  (18:30)

Det vil bli ført fortegnelse over hvilke stemmeberettigede medlemmer som er representert ved oppstart av årsmøte.

Sak 2: Valg av dirigent til å lede møtet  (18:40)

Det skal velges dirigent til å lede møtet.

Forslag til vedtak

Styrets forslag er:

Roar Bogerud

Sak 3: Valg av personer til å føre protokoll fra møtet  (18:42)

Det skal velges personer til å føre protokoll fra møtet. 

Forslag til vedtak

Styrets forslag er:

Geir Vetterstad Skinnes
Janne Cecilie Hafskjold

Sak 4: Valg av to medlemmer til å signere protokollen  (18:44)

Det skal velges to personer til å signere protokollen fra møtet. Disse signerer sammen med de som fører protokollen.

Forslag til vedtak

Styrets forslag:

Ulf Brosø, Drafn
Aud Ellen Brevik, Sturla
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Sak 5: Godkjenne forretningsorden  (18:46)

Godkjenne forretningsorden.
1. Alle som ønsker innlegg melder fra til dirigent.
2. Forslagstillere har taletid på:

a. 3 minutter første gang
b. 2 minutter andre gang
c. 1 minutt tredje gang.
d. For alle andre er taletiden 2 minutter.
e. Ingen klubb gis mulighet til å ta ordet mer enn 3 ganger i samme sak.

3. Replikk skal bare brukes for å oppklare direkte uklarheter i sistnevnte talers innlegg. 

a. Ingen replikk kan vare i mer enn 1 minutt.
b. Det gis kun adgang til en replikk pr. delegat pr innlegg.

4. Alle forslag må leveres skriftlig til dirigenten og skal være undertegnet med forslagstillers navn og klubb.
5. Alle vedtak og valg fastsettes ved flertall av de avgitte stemmer.
6. Dersom vedtak ikke er enstemmige, føres protokollen med antallet stemmer for og imot.
7. Observatører og gjester kan få ordet etter godkjenning fra forsamlingen. 
8. Daglig leder har tale- og forslagsrett, men ikke stemmerett.

Forslag til vedtak

Forslag til forretningsorden godkjennes. 

Sak 6: Godkjenning av innkalling  (18:51)

Det skal avklares om årsmøtet godkjenner innkallingen.

Forslag til vedtak

Innkallingen til årsmøtet godkjennes.
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Sak 7: Godkjenning av saksliste  (18:53)

Saksliste

1. Godkjenning av de stemmeberettigede medlemmene
2. Valg av dirigent til å lede møtet
3. Valg av personer til å føre protokoll fra møtet
4. Valg av to medlemmer til å signere protokollen
5. Godkjenne forretningsorden
6. Godkjenning av innkalling
7. Godkjenning av saksliste
8. Behandling og godkjenning av årsberetningen
9. Behandling og godkjenning av årsregnskapet

10. Forslag 1: Prioriterte oppgaver 2025-2027
11. Styrets mulighet til å disponere tidligere avsatt reservepost til drift av idrettsrådet
12. Forslag 2: Strategiplan for Bærekraftig Utvikling i Drammen Idrettsråd
13. Styrets mulighet til å disponere inntil 10% av kommunalt drifts- og anleggstilskudd til drift av idrettsrådet
14. Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM)
15. Vedta ny lovtekst om Ungdomsrådets deltakelse i styret
16. Vedta idrettsrådets budsjett
17. Valg av nytt styre: styreleder og nestleder
18. Valg av nytt styre: styremedlemmer
19. Valg av nytt styre: varamedlemmer
20. Valg av kontrollutvalg
21. Valg av valgkomité
22. Engasjere revisor til å revidere idrettsrådets regnskap
23. Velge representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene

Forslag til vedtak

Sakslisten for møtet godkjennes. 

Sak 8: Behandling og godkjenning av årsberetningen  (18:56)

Årsberetningen for idrettsrådet vil bli gjennomgått og lagt frem for godkjenning. 

Forslag til vedtak

Årsberetningen godkjennes. 

Sak 9: Behandling og godkjenning av årsregnskapet  (19:16)

Styret vil legge frem idrettsrådets årsregnskap, og gå gjennom den økonomiske situasjonen. Følgende vil bli lagt frem
for godkjennelse:

Idrettsrådets årsregnskap
Behandle kontrollutvalgets beretning.
Beretning fra engasjert revisor

Forslag til vedtak

Regnskapet godkjennes.
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Sak 10: Forslag 1: Prioriterte oppgaver 2025-2027  (19:26)

Styret og administrasjon i Drammen idrettsråd skal i perioden 2025-2027 gi følgende hovedområder prioritet:

Likebehandling av lagseide anlegg med kommunale anlegg

Idrettsanlegg eid av idrettslag er like verdifulle som kommunale anlegg for Drammen kommune. Kommunen gir imidlertid
svært begrensede midler til drift og vedlikehold av disse anleggene. Dette tvinger idrettslag til å bruke penger fra
aktiviteter på driften av anleggene. Forskjellen i ressursbruk er urettferdig og må utjevnes bedre enn før.

Utvikling av nye anlegg

Drammen kommune har en betydelig mangel på anlegg for idrett og fysisk aktivitet. Idrettslagene har rapportert inn
mellom 70 og 80 udekkede behov til Drammen Idrettsråd (DIR). Listen er kontinuerlig oppdatert. Utvikling av nye anlegg
vil fremme aktiviteter, engasjement, fysisk aktivitet og levende lokale møteplasser. For å støtte denne utviklingen må
Drammen kommune bidra med klare økonomiske ressurser. Ved utvikling av nye anlegg skal det legges vekt på behov,
bærekraft (økonomisk, sosialt, klima/miljø) og anleggenes bidrag til lokal utvikling og folkehelse.

Områdeutvikling og reguleringsplaner

I løpet av de neste to årene vil det bli gjennomført planarbeid for flere sentrale områder, inkludert Marienlyst, Gulskogen
Nord, Berskaug og området for nåværende sykehus på Bragernes. Drammen Idrettsråd vil arbeide for at tilstrekkelig
areal avsettes til idrettsformål i alle område- og reguleringsplaner. Området Marienlyst har stor betydning for en rekke
idrettslag, og idrettsrådet vil derfor ha et særlig søkelys på dette området.

Aktive Lokalsamfunn

Aktive Lokalsamfunn er Drammenidrettens modell for samfunnsansvar. Drammen idrettsråd har inspirert, koordinert og
støttet idrettslag, skoler, barnehager og andre til å skape nye samarbeid og møteplasser i hele kommunen. Idrettsrådet
vil fortsette dette arbeidet og fokuserer på å sikre varig og bærekraftig finansiering. Drammen idrettsråd samarbeider
med Drammen kommune for å få på plass forutsigbare løsninger fra 2025. 

Inkludering

Drammen står overfor betydelige utfordringer knyttet til utenforskap. Drammen Idrettsråd vil derfor videreføre sitt arbeid
med å motivere og belønne idrettslag som tar et ekstra ansvar for inkludering av alle grupper som ikke naturlig deltar i
lagets aktiviteter.

Strategiplan for bærekraftig utvikling, se vedlegg.

I sin egenart støtter idretten opp om en rekke bærekraftmål. Drammen idrettsråd vil i perioden sette et ekstra søkelys på
bærekraft i lokal idrett ved å redusere miljøpåvirkning, øke energieffektivitet, fremme sosial rettferdighet og sikre
inkluderende deltagelse. Idrettsrådet skal i alle sammenhenger hvor det er relevant vektlegge bærekraft i sin
kommunikasjon.   

Forslag til vedtak

Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne de foreslåtte prioriteringene. 
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Sak 11: Forslag 2: Strategiplan for Bærekraftig Utvikling i Drammen Idrettsråd  (19:31)

Drammen idrettsråd (DIR) har som mål å fremme bærekraftig utvikling innen lokalidretten. Dette innebærer redusert
miljøpåvirkning, økt energieffektivitet, fremming av sosial rettferdighet og sikring av en robust og inkluderende økonomi.
Idrettsklubbene i Norge oppfordres til å prioritere bærekraft, og samarbeidspartnere og andre aktører forventer dette.
Typiske utfordringer knyttet til idrett inkluderer transport, avfallshåndtering, energibruk og materialforbruk.
Idretten i Drammen er allerede en betydelig samfunnsaktør som bidrar til bærekraftig utvikling ved å fremme folkehelse,
skape sosiale møteplasser og bygge sterke, aktive lokalsamfunn. Drammen Idrettsråd støtter også bærekraftig utvikling
gjennom tiltak som Aktive Lokalsamfunn og Solidaritetsfondet.

Forslag til vedtak

Det vedtas at Drammen idrettsråd (DIR) skal fortsette sitt arbeid for å fremme bærekraftig utvikling innen lokalidretten.
Videre skal idrettslagene i vår organisasjon oppfordres til å prioritere bærekraft i sine aktiviteter, med fokus på redusering
av miljøpåvirkning, økt energieffektivitet, fremming av sosial rettferdighet og sikring av en robust og inkluderende
økonomi. Styret vil iverksette konkrete tiltak for å støtte idrettslagene i deres arbeid med bærekraft, herunder samarbeid
om prosjekter som fremmer folkehelse og sosiale møteplasser i lokalsamfunnet.

Sak 12: Forslag 3: Styrets mulighet til å disponere tidligere avsatt reservepost til drift av idrettsrådet.
 (19:36)

I årsmøtet til idrettsrådet tilbake i tid ble det fattet et vedtak om at styret kan ta av inntil 10% av kommunalt driftstilskudd
for drift av idrettsrådet. Styret har med forsiktighet og i begrenset grad benyttet seg av denne muligheten, men har de
siste årene avsatt 10% for å drifte rådet. For 2022 var avsatt beløp i overkant av hva som viste seg nødvendig. Styret har
hatt som ambisjon å utbetale beløpet til klubbene såfremt ikke utfordringer med tilskudd fra kommunen gjør det
nødvendig å benytte avsetningen til drift av idrettsrådet.

Med reduserte inntekter fra drift av tivoli i 2025 er det ikke mulig å bringe idrettsrådets resultat i balanse med nåværende
drift. Styret ber derfor om årsmøtets tilslutning til å kunne saldere budsjettet for 2025 med tidligere avsatt reserve, kr.
400.000. 

Forslag til vedtak

Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne forslaget.
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Sak 13: Forslag 4: Styrets mulighet til å disponere inntil 10% av kommunalt drifts- og anleggstilskudd til
drift av idrettsrådet.  (19:41)

Styret har i årsberetningen grundig redegjort for utfordringer knyttet til saksfremlegg i kommunen som ved gjennomføring

vil avkorte idrettsrådets frie inntekter. Ved behandling av sak i september 2025 ga et bredt politisk flertall idrettsrådet

mulighet til å fortsette eksisterende praksis med å ta av til drift inntil 10% av drifts- og anleggstilskudd som distribueres til

klubbene via DIR. Ved nytt saksfremlegg fra kommunedirektøren i februar 2025 ble tilsvarende forslag som i september

stoppet og sendt tilbake til kommunedirektøren. Saken kommer til ny behandling først i juni 2025. Kommunen behandler

parallelt en sak hvor det uttrykkes bekymring for idrettsrådets økonomi.

For Drammen idrettsråd gir kommunedirektørens ulike saksfremlegg bekymringer og utfordringer om fortsatt driftsform.

Avhengig av vedtak i kommunen senere i år, ber styret om fullmakt til å gjennomføre et av følgende alternative løsninger

for drift av idrettsrådet. 

1. Hvis kommunens endelige vedtak åpner for at idrettsrådet kan ta av inntil 10% av drifts- og anleggstilskudd for
drift av idrettsrådet, gir også årsmøtet sin tilslutning til dette.'

2. Hvis kommunens endelige vedtak ikke åpner for at idrettsråd kan ta av inntil 10% av drifts- og anleggstilskudd for
drift av idrettsrådet, vedtar årsmøtet at hver klubb betaler et driftstilskudd til Drammen idrettsråd som tilsvarer det
merbeløpet hver klubb mottar som følge av at idrettsrådet ikke kan finansieres som tidligere. Innbetaling av
driftstilskuddet kan motregnes beløp idrettsrådet skal overføre til den respektive klubben.

Forslag til vedtak

Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne forslaget.
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Sak 14: Fastsette tildelingskriterier for Lokale aktivitetsmidler (LAM)  (19:56)

Idrettsrådene i hhv. Drammen, Nedre Eiker og Svelvik hadde ulik metodikk for fordeling av Lokale Aktivitetsmidler. Styret

i DIR fordelte i 2020 og 2021 midlene til klubber i de tre tidligere kommunene iht. de tidligere fordelingskriteriene. Dette

for å unngå at en ny felles standard skulle gi enkelt klubber negative utslag.  Fra 2022 er midlene fordelt etter en felles

modell.  Styret vurderer fordelingen som er gjort fra 2022 som entydig positiv. Ingen klubber har kommet vesentlig

annerledes ut enn tidligere. DIR har ikke mottatt noen klager på fordelingen og oppfatter at den som rettferdig og iht.

intensjon og formål for LAM. 

Fra 2023 er det fra KUD åpnet for at inntil 5% av LAM kan disponeres til drift av idrettsrådet. Muligheten for dette har

vært diskutert i norsk idrett i en årrekke, men det er først i 2023 at forholdet ble godkjent av NIF og KUD. Forutsetningen

for å kunne benytte inntil 5% av LAM er at kommunen bidrar med et tilsvarende beløp. Den faste driftsstøtten til DIR fra

kommunen utgjør noenlunde samme beløp som et eventuelt uttak av 5% vil innebære.  Beslutningen om 5% til idrettsråd

kom først etter forrige årsmøte i DIR og dermed årets årsmøte som første mulighet for å innføre endringen i Drammen. 

En rekke større idrettsråd innenfor Viken benytter muligheten for bruk av LAM med inntil 5%. Dette både for drift av

idrettsrådet, men også for ikke å motivere NIF/KUD til å reversere vedtaket ved at få/ingen bruker muligheten. Av

idrettsråd som benytter muligheten, har flere valgt å overføre midler som av dette forholdet gir overskudd i idrettsrådet,

tilbake til klubbene. 

For å sikre løsning fra NIF/KUD er Drammen idrettsråd sterkt oppfordret av andre idrettsråd om å følge linjen ved å ta ut

inntil 5% av LAM for drift av idrettsrådet. Styret i idrettsrådet innstiller derfor på en endring av fordelingen av LAM. Det

legges til grunn at midler som avkorter den ordinære overføringen til klubbene skal utbetales til klubbene hvis de gir

overskudd for idrettsrådet.

Med bakgrunn i ovennevnte foreslår styret at LAM for 2025 fordeles etter følgende modell:  

1)       Av mottatt LAM kan Drammen idrettsråd disponere inntil 5% for drift av idrettsrådet. I den grad uttak av LAM gir

overskudd til idrettsrådet, skal et beløp tilsvarende dette tilbakeføres til klubbene i henhold til punktene 2-5.

2)       Av midler etter punkt 1 fordeles 1/3 av midlene etter aktivitetstall rapportert inn av klubbene til barn i

aldersgruppene 6-12 år.

3)       Av midlene etter punkt 1 fordeles 1/3 av midlene etter aktivitetstall rapportert inn av klubbene til ungdom i

aldersgruppen 13-19 år.

4)        Resterende 1/3 av midlene etter uttak i henhold til punkt 1 fordeles til a) paraidrett, b) Aktive Lokalsamfunn og c)

ubenyttet på a og b og fordeles til ungdom i aldersgruppen 13-19 år sammen med midlene under pk. 3.

For punkt 4 gjelder:

A)      Det tildeles kr. 1.900 pr. parautøver til lag som har utøvere registrert under dette.Antatt samlet behov i 2025 vil

være i ca. 350.000. Det er ikke å forvente at alle klubber i kommunen har anledning til å ta ansvar for tilbud innenfor

paraidrett. Med løsningen er alle klubber med på en solidarisk tildeling til de som tar dette ansvaret.

B)      Til fri benyttelse for DIR innenfor Aktive Lokalsamfunn kan det benyttes inntil 12% av totalt tildelingsbeløp. Gitt alle

tall som i 2024 vil maks beløp utgjøre om lag kr. 1.100.000. Styret benyttet i 2024 ikke hele mulighetsrommet. Styret vil

ha en bevisst og forsiktig tilnærming til bruk av midlene.

C)       Resterende midler overføres 13-19 år basert på aktivitetstall. Motivasjonen for mer midler til ungdom enn til barn,

ligger i at det for klubbene er mer kostbart å drive aktivitet for ungdom enn for barn. Flere aktiviteter pr. uke og i de langt

fleste idretter som mer kostnadskrevende. 

For 2023 og 2024 har det i tillegg til ovennevnte punkter også vært avsatt et mindre beløp til utjevning av forhold som for

enkeltklubber ville fremstått som urimelig. For ingen av årene har det vært nødvendig å bruke av disse midlene og styret

foreslår derfor ikke en tilsvarende mulighet for 2025 og 2026. 

Styret minner om at kriteriene for fordeling av LAM skal foretas på hvert årsmøte i idrettsrådet.

Forslag til vedtak

DIR-styrets innstilling:
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Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne fordelingskriteriene.

Forslag til tilleggsvedtak:

«Styret i Idrettsrådet gis mandat til å gjøre endringer i vedtatte kriterier dersom Kulturdepartementet eller
Norges Idrettsforbunds anbefalinger innebærer at årsmøtevedtak er i strid med disse».
Begrunnelse: Pr i dag må vi ha årsmøtevedtak for å kunne endre anbefalinger fra NIF og KUD. Dette kan i verste fall
gjøre til at vi bryter med anbefalinger fra NIF om vi må vente til første Årsmøte for å kunne vedta endring.

Sak 15: Vedta ny lovtekst om Ungdomsrådets deltakelse i styret  (20:06)

Som ny lovtekst under § 14 Foreta følgende valg:
Nytt punkt C. Ungdomsrådet velger et styremedlem som tiltrer styret i idrettsrådet. 

Hele § 14 etter lovendringen:
Foreta følgende valg:

a. Styret skal bestå av 7 faste medlemmer og 2 varamedlemmer.

b. Leder og nestleder velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter velges

varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det velges 1.varamedlem,

2.varamedlem osv. 

c. Ungdomsrådet velger et styremedlem som tiltrer styret i idrettsrådet. 
d. Kontrollutvalg med leder, to medlemmer og ett varamedlem 

e. Representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 

f.  Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem

Se kommentarer i saken for uttrekk fra lovnormen til NIF om ikrafttredelse.

Forslag til vedtak

Den nye lovteksten under § 14, som inkluderer punkt C om at Ungdomsrådet velger et styremedlem som tiltrer styret i
idrettsrådet, godkjennes. Lovendringen gjelder fra dette øyeblikk, ref NIFs lov §2.2.

Sak 16: Vedta idrettsrådets budsjett  (20:11)

Styret vil legge frem forslag til budsjett for idrettsrådet.

Forslag til vedtak

Forslag til budsjett godkjennes. 

Sak 17: Valg av nytt styre: styreleder og nestleder  (20:26)

Valg av styreleder og nestleder. Valgene er for perioden 2025-2027

Forslag til vedtak

Følgende velges som medlemmer av styret:

Per Fjeld-Olsen, Mjøndalen IF (Styrets leder) Gjenvalg, 2 år
Anja Kristin Lønseth, Nesbygda IF (Styrets nestleder) Gjenvalg, 2 år
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Sak 18: Valg av nytt styre: styremedlemmer  (20:31)

Årsmøte skal velge styremedlemmer, minst to styremedlemmer må være kvinner! Valgene er for perioden 2025-2027

Forslag til vedtak

Følgende velges som medlemmer av styret:

Mai-Britt Kopperud, Konnerud IL, styremedlem (ny)
Runar Martin Dammen, Svelvik IF, styremedlem (gjenvalg)
Mariann Eide, Skiold, styremedlem (gjenvalg)
Even Bolstad, Solberg Sportsklubb, (ny)
Knut Arvid Syvertsen, Åssiden IF, styremedlem (gjenvalg)
Ronja Bajalan, Ungdomsrådet, styremedlem (ny)

Sak 19: Valg av nytt styre: varamedlemmer  (20:36)

Årsmøte skal velge to varamedlemmer. Valgene er for perioden 2025-2027.

Forslag til vedtak

Følgende velges som medlemmer av styret:

Jorunn Tveten, Drammens Ballklubb (Varamedlem 1, gjenvalg)
Lars-Erik Olsen, Nedre Eiker svømmeklubb (Varamedlem 2, gjenvalg )

Sak 20: Valg av kontrollutvalg  (20:41)

Årsmøte skal velge tre personer til kontrollutvalget. Minst en av tre medlemmer må være kvinne! Valgene er for perioden
2025-2027.

Forslag til vedtak

Følgende velges som medlemmer av kontrollutvalget:

Per Burud, Drammen Basket, Leder (Gjenvalg)
Linda Verde, Sturla, Medlem (Ny)
Stein Johnsen, Svelvik IF, Medlem (Gjenvalg)

Sak 21: Valg av valgkomité  (20:43)

Følgende personer er styrets kandidater til valgkomiteen. Valgene er for perioden 2025-2027.

Tor-Petter Johnsen, Sturla (Leder)
Julie Nålby, Drammen Bandy (Medlem)
Oddvar H. Moen, Bedriftsidretten (Medlem)
Geir Vetterstad Skinnes, Gjerpenkollen hoppklubb (Varamedlem, tiltrer 1.8.2025)

Forslag til vedtak

Følgende personer er valgt som medlemmer av valgkomiteen 2025-2027:

Tor-Petter Johnsen, Sturla (Leder)
Julie Nålby, Drammen Bandy (Medlem)
Oddvar H. Moen, Bedriftsidretten (Medlem)
Geir Vetterstad Skinnes, Gjerpenkollen hoppklubb (Varamedlem, tiltrer 1.8.2025)
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Sak 22: Engasjere revisor til å revidere idrettsrådets regnskap  (20:46)

Årsmøtet gir styret fullmakt til å velge revisor etter forutgående forhandlinger.

Forslag til vedtak

Årsmøtet gir styret fullmakt til å velge revisor etter forutgående forhandlinger.

Sak 23: Velge representanter til idrettskretstinget, eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene.
 (20:48)

Årsmøte skal velge hvem som kan representere idrettsrådet på ting og møter

Forslag til vedtak

Styret gis fullmakt til å oppnevne representanter til VIKs ting. 

Avslutning av årsmøtet  (20:50)

Avslutning av årsmøtet

Denne posten på agendaen vil innebære en oppsummering av årsmøtets forhandlinger, beslutninger og vedtak som er
fattet i løpet av møtet. Det vil bli mulighet for å ta opp eventuelle siste kommentarer fra medlemmene før møtet formelt
avsluttes. I tillegg vil det bli informert om tidspunkter for kommende aktiviteter og møter, samt eventuell informasjon
knyttet til neste års planlegging.

* * * * *

23. april 2025 10:12
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 Vedlegg til:

 Godkjenning av innkalling
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INNKALLING TIL ÅRSMØTE 2025 
Drammen Idrettsråd innkaller herved til ordinært årsmøte for 2025: 

• DATO: TIRSDAG 29. april 2025 
• STED: Solberg Sportsklubbs klubbhus 
• START: Kl. 18.00 

Dagsorden ifølge NIFs lover: 
• Godkjenne de frammøtte representanter. 
• Godkjenne innkallingen, forretningsorden og saklisten. 
• Velge dirigent(er) og møtesekretær(er), samt to representanter til å underskrive protokollen. 
• Behandle idrettsrådets årsberetning.  
• Behandle idrettsrådets regnskap for 2024, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets 

beretning og revisors beretning. 
• Behandle idrettsrådets forslag til arbeidsprogram for 2025-2027  
• Behandle innkomne forslag. 
• Vedta idrettsrådets budsjett for 2025. 
• Foreta valg i henhold til DIRs lov. 

Forslag til behandling på årsmøtet 2025 
Forslag som ønskes behandlet på Drammen Idrettsråds årsmøte 2025 må være styret i hende senest 
to uker før årsmøtedatoen, dvs. senest tirsdag 8. april 

Send inn deres forslag her: https://form.jotform.com/250423164453349 

Delta på årsmøtet! 
Idrettslagene i Drammen oppfordres til å møte opp på Idrettsrådets årsmøte. Idrettsrådet har de 
siste årene fått mange nye oppgaver og fordeler stadig flere tilskudd til byens klubber – møt derfor 
opp og delta i beslutningene! 

ÅRSMELDING / REGNSKAP / INNKOMNE FORSLAG: 
## Drammen Idrettsråds årsberetning, handlingsplan, revidert regnskap, budsjett og innkomne 
forslag publiseres på DIRs nettsider senest 1 uke før årsmøtedatoen. 

REPRESENTASJON PÅ ÅRSMØTET: 
Hvert lag kan stille med 2-5 representanter ut fra medlemstall + 2 ungdomsrepresentanter i alderen 
15 – 25 år. 

Representantene skal være valgt i lagets årsmøte / ekstraordinært årsmøte – eller i medlemsmøte 
hvor “valg av representant(er) til Drammen Idrettsråds årsmøte” er satt på sakslista for møtet. 

Klubbenes delegasjoner skal være sammensatt i henhold til NIFs lov §2-4 og DIRs lov §6, dvs. at 
klubber med 2-3 delegater må ha minst en av hvert kjønn og de med 4-5 delegater må ha minst 2 
delegater av hvert kjønn. 
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Klubber som IKKE har sendt inn elektronisk påmelding av delegater MÅ medbringe ferdig utfylt 
fullmaktsskjema – underskrevet av ansvarlig person i laget og levere dette ved styrebordet ved 
ankomst til årsmøtet. 

Fullmaktsskjema. 
Fyll inn dette skjemaet og send inn navn på deres delegater! 

https://form.jotform.com/220552182212342  

Vi ønsker lagenes representanter vel møtt til årsmøtet! 

Side 14 av 58

https://form.jotform.com/220552182212342


 Vedlegg til:

 Behandling og godkjenning av årsberetningen
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Sak 5. ÅRSBERETNING 2023-2024 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

Web: www.drammenir.no 
E-post: post@drammenir.no 

Tlf: +47 915 77 762 
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1. Organisasjon 
Virksomhetens art 
Drammen IR er koordineringsorganet for idrettslagene i Drammen, i alt 111 IL med 28.149 medlemmer 
(2023).  
  
Idrettsrådet har som sin målsetting å iverksette noen av FNs bærekraftsmål, med spesielt søkelys på sosiale 
bærekraftsmål. Bærekraftsmål nr. 3 - God helse, nr. 10 - Mindre ulikhet, nr. 5 - Likestilling mellom kjønnene 
og nr.   11- bærekraftige byer og samfunn er målene idrettsrådet prioriterer.   
Bærekraftsmål 17-samarbeid benyttes som metode for å tilrettelegge for målrettet innsats og styrke gode 
partnerskap og bærekraftig utvikling. 
 

 
 

Fortsatt drift  
Forutsetningen for fortsatt drift er til stede, og årsregnskapet for 2024 er satt opp under denne 
forutsetningen. Merk dog utfyllende kommentarer under eget avsnitt om økonomi.  

 

Styrets sammensetning 2023-2024 
 

Per Fjeld-Olsen Mjøndalen IF Leder 
Anja Kristin Lønseth Nesbygda IF Nestleder 
Eirik Fossen Konnerud IL Styremedlem 
Runar Martin Dammen Svelvik IF Styremedlem 
Mariann Eide SBK Skiold Styremedlem 
Terje Vold Solberg SK Styremedlem 
Knut Arvid Syvertsen Åssiden IF Styremedlem 
Jorunn Tveten Drammens Ballklubb Varamedlem  
Lars Erik  Olsen Nedre Eiker Svømmeklubb Varamedlem 

 

2. Oppsummering av året 
Årene 2023 og 2024 har vært preget av både utfordringer og fremgang. Til tross for økonomiske problemer 
og konsekvensene av pandemien, har vi observert en positiv utvikling i antall medlemmer og aktiviteter. 
Samarbeidet med kommunen har generelt vært tilfredsstillende, men enkelte saker det siste året har 
avdekket et forbedringspotensial i saksbehandling og samspill med idrettsrådet. Betydelige fremskritt er 
også gjort innen arbeidet med bærekraftsmålene, og en egen plan for dette arbeidet legges fram til 
godkjenning på dette årsmøtet. 
I løpet av 2023 og 2024 har vi avholdt totalt 16 styremøter, hvor styrets medlemmer har hatt høy deltakelse. 
Dette har sikret god representasjon fra alle deler av organisasjonen. Vi har også deltatt på ulike eksterne 
arrangementer og konferanser for å fremme idrettens interesser. 
Årsberetningen dekker våre aktiviteter, utfordringer og fremganger i perioden, med fokus på bærekraftsmål, 
økonomi, samarbeid med kommunen og idrettens samfunnsbidrag. DIR koordinerer 111 idrettslag med 
28,149 medlemmer og prioriterer FNs bærekraftsmål, spesielt god helse, mindre ulikhet, likestilling mellom 
kjønnene og bærekraftige byer og samfunn. Til tross for økonomiske utfordringer og etterdønninger av 
pandemien, har medlems- og aktivitetstallene hatt en positiv utvikling. 
DIR arbeider også for å forbedre anleggsdekningen i kommunen og har fått bevilget midler til utvikling av 
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nye anlegg. Prosjektet «Aktive Lokalsamfunn» har skapt trygge og aktive arenaer for innbyggerne, med mål 
om å forhindre ensomhet og fremme fysisk aktivitet og sosialt fellesskap. Idretten i Drammen bidrar 
betydelig til samfunnet, med 450 årsverk og en verdi på NOK 202,6 millioner. DIR har arbeidet med å 
inkludere alle grupper i idretten og har mottatt statlige midler for å støtte tiltak i klubbene. Årsregnskapet 
viser et overskudd, og det har vært lite sykefravær samt ingen yrkesskader eller ulykker i 2023-2024. 
 
 

3. Klubboversikt 
 
Amaze Danseklubb Drammen 
Aron Skytterklubb, Drammen 
Aron Sportsklubb 
Berger Idrettslag 
Berger og Svelvik O - Lag 
Buskeruds Jæger og 
Fiskeforening 
Drammen Amerikansk 
Fotballklubb 
Drammen Badmintonklubb 
Drammen Bandy 
Drammen Basketballklubb 
Drammen Bokseklubb 
Drammen Bordtennisklubb 
Drammen Bueskyttere 
Drammen Cricket Klubb 
Drammen Cykleklubb 
Drammen Dance Company 
Club 
Drammen fekteklubb 
Drammen FPV Racingklubb 
Drammen Golfklubb 
Drammen Håndballklubb 
Drammen Innebandy 
Forening 
Drammen Ishockeyklubb 
Drammen Judo Club 
Drammen Klatreklubb 
Drammen Loggers 
Baseballklubb 
Drammen Modellflyklubb 
Drammen Ntn Taekwon-Do 
Klubb 
Drammen og Omegn 
Paraglider Klubb 
Drammen Padelklubb 
Drammen Roklubb 
Drammen Ryttersportsklubb 
Drammen Skateboard Klubb 
Drammen Slalåmklubb 

Drammen Sportsbåt Team 
Drammen Sportsdanseklubb 
Drammen Sportsdykkere 
Drammen Sportskyttere 
Drammen Strong 
Drammen Styrkeidrettslag 
Drammen Svømmeklubb 
Drammen Tamil Sportsklubb 
Drammen Tennisklubb 
Drammen Tigers 
Bowlingklubb 
Drammen Trekkhundklubb 
Drammen Triathlon Club 
Drammens Atletklubb 
Drammens Ballklubb 
Drammens Skøiteklub 
Drammens Sportsfiskere 
Drammens Turnforening 
Drammensfjorden 
Seilforening 
Eiker Cykleklubb 
Eiker Golfklubb 
Elvebyen Bryteklubb 
Elvebyen Discsport Klubb 
Elvebyen Håndballklubb 
Elvebyen Sportsdanseklubb 
Elvebyen Taekwondoklubb 
Finnemarka Idrettslag 
Fjell Sportsklubb 
Friskis & Svettis Drammen 
Gjerpenkollen Hoppklubb 
Glassverket Idrettsforening 
Hrimnir Islandshestforening 
Hwa Rang Team Drammen 
Idrettsforeningen 
Birkebeineren 
Idrettsforeningen Hellas 
Idrettsforeningen Sturla 
Kjappen Fotballklubb 
Konnerud Idrettslag 

Marienlyst Karateklubb 
Mjøndalen Idrettsforening 
Mjøndalen Tennisklubb 
Nedre Eiker Pistolklubb 
Nedre Eiker Svømmeklubb 
Nesbygda Idrettsforening 
Nippon Karateklubb 
Nor 92 Innebandyklubb 
Norsk Motor Klubb Drammen 
Nybyen Ballklubb 
Osbakken Idrettslag 
Rundtom FK 
Sirens Cheerdanceklubb 
Ski- og Ballklubben Drafn 
Ski og ballklubben Skiold 
Skoger & Fjell Karate Klubb 
Skoger Bordtennisklubb 
Skoger Idrettslag 
Skoger Turn 
Solberg Sportsklubb 
Sportskarate Drammen 
Steinberg Idrettsforening 
Strømm Idrettslag 
Strømsgodset Idrettsforening 
Strømsgodset Toppfotball 
Strømsø Cricket Klubb 
Svelvik Idrettsforening 
Svelvik kajakklubb 
Svelvik Kickboxingklubb 
Svelvik Ride- og Kjøreklubb 
Svelvik Sportsskyttere 
Svelvik Sykleklubb 
Svelvik Tennisklubb 
Svelvik Turnforening 
Vikåsen Idrettslag 
Ypsilon Kickboxing Klubb 
Ytterkollen Idrettslag 
Åskollen Fotballklubb 
Åskollen Sykkelklubb 
Åssiden Idrettsforening 
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4. Alders og kjønnsmessig fordeling 
All statistikk presentert under punktene 4 og 5 er for alle idrettslag i sammenslåtte Drammen kommune, 
dette inkluderer også idretten i gamle Nedre Eiker og Svelvik. 
 
 

 

 
 
 

 

0-5 6-12 13-19 20-25 26- Total 0-5 6-12 13-19 20-25 26- Total
   517   3 255   1 924    536   3 743   9 975    563   4 039   3 163   1 254   9 155   18 174   28 149

Kvinne Mann Total
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5. Medlems- og aldersutvikling over tid 

 

  
Her er en oversikt over aldersfordelingen i Drammen Idrettsråd fra 2001 til 2023: 
 

0-5 år: Antall medlemmer har variert fra 690 i 2001 til 1080 i 2023, med en topp på 1324 i 2017. 
6-12 år: Antall medlemmer har økt fra 5423 i 2001 til 7294 i 2023, med en topp på 8679 i 2008. 
13-19 år: Antall medlemmer har variert fra 4714 i 2001 til 5087 i 2023, med en topp på 6087 i 2008. 
20-25 år: Antall medlemmer har variert fra 2067 i 2001 til 1790 i 2023, med en topp på 2314 i 2008. 
26 år og eldre: Antall medlemmer har økt fra 12027 i 2001 til 12898 i 2023, med en topp på 13901 i 
2017. 
 

Generelt sett har antall medlemmer i de fleste aldersgrupper økt over tid, med noen variasjoner i 
enkelte år.  
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6. Nye lag innunder Drammen Idrettsråd 
Ingen. 

7. Lag som er lagt ned eller strøket av NIF ved VIK 
Svelvik Svømmeklubb, Drammen Shotokan Karateklubb, Drammen Squashklubb 

8. Endret IR tilknytning 
Hrimnir Islandshestforening, Øvre Eiker idrettsråd 

9. Idrettens verdiskapning 
Nasjonale dugnadstall fra 2024: 
 

 Årsverk Verdi 
Nasjonalt 28.149 NOK 12,9 milliarder 
Drammen 450 NOK 202 600 millioner 

 
Idrett er verdifullt – idrett gir Drammen mye! 
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10. Organisasjon. 
I løpet av 2023 og 2024 har Drammen Idrettsråd (DIR) arbeidet målrettet for å fremme idrettens interesser i 
Drammen kommune. Organisasjonen har hatt som hovedmål å styrke samarbeidet med kommunen, øke 
den økonomiske støtten til idrettslagene, fremme likestilling og bærekraft, samt støtte og utvikle aktive 
lokalsamfunn. DIR har vært spesielt opptatt av å forbedre anleggsdekningen i kommunen, noe som har vært 
et sentralt tema i mange av møtene med både administrasjonen og politiske representanter. 
DIR har også hatt et betydelig fokus på møtevirksomhet og representasjon, med mange møter avholdt både 
fysisk og digitalt. Arbeidsutvalget (AU) har representert DIR i de fleste av disse møtene. I tillegg har DIR 
samarbeidet med ulike organisasjoner, som Pensjonistforbundet Buskerud, for å styrke tilhørigheten og 
aktivitetsnivået blant de eldre innbyggerne i kommunen. Styreleder og daglig leder har også vært særdeles 
aktive for å påvirke flere politiske prosesser som av flere grunner har kommet noe skjevt ut, sett med DIRs 
perspektiv. 
Gjennom prosjektet «Aktive Lokalsamfunn» har DIR jobbet for å skape trygge og aktive arenaer for alle 
innbyggere, med mål om å forhindre ensomhet og fremme fysisk aktivitet og sosialt fellesskap. Dette 
prosjektet har vært en suksess og har blitt utvidet til flere kommunedeler siden oppstarten i 2021. 

Idrettsrådets arbeidsområder 
Drammen Idrettsråd (DIR) har i 2023 og 2024 jobbet målrettet for idrettens interesser i Drammen. 
Hovedmål har vært å styrke samarbeid med kommunen, øke økonomisk støtte til idrettslag, fremme 
likestilling og bærekraft, og utvikle aktive lokalsamfunn. DIR har satt søkelys på bedre anleggsdekning og 
samarbeid med andre organisasjoner som Pensjonistforbundet Buskerud. Prosjektet «Aktive Lokalsamfunn» 
har skapt trygge arenaer for innbyggerne og bekjempet ensomhet, og har blitt utvidet siden 2021. 
 

 
Bilde: Oversikt over arbeidsområdene DIR setter søkelys på. 
 

11. Strategiske prioriteringer 2023-2025 
 
Årsmøtet i 2023 vedtok seks strategiske prioriteringer for Drammen idrettsråd. Styret har i tingperioden 
forsøkt å holde et tydelig søkelys på disse. Ut over løpende arbeid med hver av prioriteringene, har styret 
hvert halvår behandlet en egen sak hvor det for prioriteringene er oppdatert om fremdrift og drøftet videre 
arbeid. Det gis her en kortfattet oppsummering av hvert område.  

Likebehandling av lagseide anlegg med kommunale anlegg 
Styret har i alle møter med politikere repetert at det er manglende likebehandling i kommunen mellom 
lagseide og kommunale anlegg. Det er på idrettsområdet en ikke legitim forfordeling av fellesskapets 
ressurser, noe som vil være utenkelig innenfor skole, barnehage, helse og omsorg. Temaet er tatt inn i flere 
aviskronikker i perioden og var et sentralt tema på idrettsdebatten som DIR arrangerte i forkant av 
kommunevalget i 2023. Idrettsrådet arbeidet intenst for å få likebehandling inn som eget område i Temaplan 
for idrett og frivillighet som ble vedtatt i juni 2023. Styret vil på ingen måte vise til at vi har lykkes med 
likebehandling, men vi har i tingperioden kommet noen små skritt videre. Dette bl.a. med:  

Per Anja Eirik Runar Mariann Terje Knut A Jorunn Leo DL SU Fordeling
Rolle 1 Reguleringssaker, områdereguleringer x x x x 4 5 %
Rolle 2 Reguleringssaker, idrettsarealer x x x x 4 5 %
Rolle 3 Temaplaner, rullering og oppfølging x x x x 4 5 %
Rolle 4 Tildelinger, økonomisk, ikke Aktiv i  IL x x 2 3 %
Rolle 5 Tildelinger, treningstider x x 2 3 %
Rolle 6 Anlegg, spil lemidler - prosess og regelverk x x x x 4 5 %
Rolle 7 Anlegg, nye prosjekter, ikke rolle 2 x x x x 4 5 %
Rolle 8 Anlegg, videreutvikling av eksisterende x x x x x 5 7 %
Rolle 9 Sosiale medier x x 2 3 %
Rolle 10 Kunnskap og seminarer x x x x x 5 7 %
Rolle 11 Folkehelse og idrettens samfunnsbidrag x x x x x 5 7 %
Rolle 12 Stipender og priser x x x 3 4 %
Rolle 13 Paraidrett x x x x 4 5 %
Rolle 14 Aktiv i  idrettslag, søknader og oppfølging x x x 3 4 %
Rolle 15 Aktive lokalsamfunn, søknader og oppfølging x x x x 4 5 %
Rolle 16 Politisk arbeid, kommunestyre/hovedutv. x x x x x 5 7 %
Rolle 17 Kommunikasjonsstrategi, evaluering/revidering x x x x 4 5 %
Rolle 18 Handlings- og strategiplaner, internt x x 2 3 %
Rolle 19 Lov og organisasjon x x x 3 4 %
Rolle 20 Økonomi og regnskap x x 2 3 %
Rolle 21 Mediahåndtering, debattinnlegg, presse. x x 2 3 %
Rolle 22 Antidoping, delta i  lokal arbeidsgruppe i  DK x x 2 3 %

75 100 %
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• Kommunedirektøren erkjente i saksfremlegg våren 2023 at manglende likebehandling er en 

utfordring. 
• I kommunens vedtatte Temaplan er likebehandling en av tre hovedsatsninger. 
• Alle politiske partier erkjente i idrettsdebatten og i andre samtaler at manglende likebehandling er 

en utfordrende og krevende sak som må få en løsning. 
• En rekke partier har tatt inn likebehandling av anlegg i sine program for perioden.  
• Et av de politiske partiene (V) har ved kommunens budsjettbehandling både for 2024 og 2025 

foreslått en modell inkl. beløp som vil utjevne forholdet over en fireårsperiode.  
• Nåværende posisjonspartier vedtok for 2025 en ny bevilgning på 1,0 millioner til lagseide anlegg. 
• Kommunedirektøren har i sak våren 2025 skilt ut midler til likebehandling av lagseide anlegg som 

egen budsjettpost og foreslått at DIR gis ansvaret for distribusjon av midlene. Forslaget er ennå ikke 
vedtatt.   

Utvikling av nye anlegg 
Drammen kommune har en betydelig underdekning av anlegg for idrett og fysisk aktivitet. Idrettslagene har 
meldt inn i overkant av 70 ulike anleggsbehov. Listen er dynamisk og vil ved neste innrapportering til DIR 
ventelig være økende. Som for foregående punkt har det i perioden vært en helt marginal utvikling. 
Utfordringene rundt manglende anlegg drøftes i alle samtaler vi har med kommunens politikere. Under den 
politiske idrettsdebatten var flere partier i modus for å etablere et årlig kommunalt tilskudd til såkalte OFS 
prosjekter i regi av idrettslagene. For 2025 har posisjonspartiene bevilget et beløp på 10 millioner for 
formålet. Retningslinjer for utdeling av midlene ble vedtatt 25.03.25. 
I forkant av budsjettvedtaket arbeidet idrettsrådet intenst for å få en mer langsiktig horisont på 
bevilgningen. Vi kom ikke i mål med dette utover uttalelser om god vilje for tilsvarende også i fremtiden. Gitt 
at ordningen ikke videreføres vil det kunne oppstå stor uenighet om bruk av midlene og en betydelig følelse 
av forfordeling for de som ikke får bistand til anleggsutvikling fra den kommunale potten. Ved en 
videreføring, vil idrettsrådet og klubbene de nærmeste årene kunne kvittere ut en rekke mindre og 
mellomstore prosjekter i alle kommunedeler.  
 
For større prosjekter så som nye idrettshaller og ishall, har idrettsrådet satt søkelys på å gi råd til de 
klubbene som arbeider med disse. Som et helt allment råd her har vært å jobbe opp mot det politiske 
miljøet og i samtalene få frem alle fordeler med anleggene. Som særlig anbefaling hva anleggene kan gi av 
merverdier for kommunen, aktivitet, redusert transport/klimapåvirkning og lokaler for annen aktivitet. For 
ishall observerer vi at posisjonspartiene i sitt felles dokument har lagt inn at det ved slutten av perioden skal 
være identifisert et «realistisk prosjekt» for gjennomføring. For de to miljøene som arbeider med ulike 
varianter av ishall har vi bedt posisjonspartiene avklare hva de legger i denne teksten. Så langt uten noen 
konkret tilbakemelding.  

Temaplan for kultur, idrett og friluftsliv 
Temaplanen ble vedtatt i juni 2023. Idrettsrådet arbeidet helt opp mot endelig vedtak med å gjøre planen så 
god som mulig. I forhold til utgangspunktet, oppfatter vi å ha påvirket planen i en tydelig positiv retning 
både for kommune og idrettslag. Vi finner det dog underlig at verken kommunedirektør eller politikere 
ønsket å ta inn våre siste endringsforslag.  Disse ville gitt kommunen et enda bedre veikart for fremtidige 
valg på idrettsområdet. Planen er «til å leve med», men ikke så god som den kunne vært. Litt forenklet – «i 
stedet for å styre etter NAF`s veibok valgte kommunen å styre etter et Norgeskart.»  
Idrettsrådet har utarbeidet en egen trykt versjon av planen, som også inkluderer partienes programmer på 
idrettsområdet. I relevante samtaler med administrasjonen og politikere refererer vi til den vedtatte planen.  

Aktive Lokalsamfunn 
Aktive Lokalsamfunn er Drammenidrettens modell for utvidet samfunnsbidrag. Modellen er på mange 
måter unik i nasjonal sammenheng. Drammen kommune generelt og skole-/barnehagesektoren spesielt skal 
ha stor kred for sitt bidrag til modellen.  Drammen idrettsråd har i perioden inspirert, koordinert og 
understøttet idrettslag, skole, barnehager og andre til å skape nye samhandlingsformer og møteplasser i alle 
kommunedeler. Vi har i perioden:   
 
a) Videreført og utvidet alle eksisterende samarbeid. I dette at vi nå har AL i gang i alle kommunedeler.  
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b) Økt aktivitetstilbudet for seniorer. Ved utgangen av 
2024, 600 seniorer i ukentlig aktivitet i regi av 
idrettslagene under AL paraplyen. For 2025 og 
videre en ny bevilgning fra kommune på årlig 1,0 
millioner som DIR distribuerer. Høsten 2024 en 
svært god konferanse i regi av DIR hvor vi fikk frem 
grundige faglige fakta om hvorfor satsning på 
aktivitet for seniorer er bra både på individ- og 
samfunnsnivå.   

c) Forsøkt å påvirke kommunen til å sørge for at 
Aktive Lokalsamfunn får langsiktig og bærekraftig 
finansiering. Vi fikk her våren 2023 et enstemmig 
vedtak i HU på utredning av dette. 
Kommunedirektøren har lagt arbeidet på vent inntil 
evaluering av AL er gjennomført. Fra politisk nivå er 
kommunedirektøren ved flere anledninger minnet 
om at arbeidet skal gjennomføres. 
Kommunedirektørene arbeider nå med sak om 
bærekraftig finansiering med ambisjonsnivå om å 
legge frem for politisk nivå i juni 2025.   
Fra 2024 er kommunens økonomiske bidrag etter 
inspirasjon fra DIR økt med 1,0 millioner, men 
skolene har samtidig følt seg tvunget til å redusere 
sine bidrag. Drammen idrettsråd har med bistand 
fra Viken IK hentet inn 1,0 millioner ekstra i 
stiftelsesmidler for hhv. 2024 og 2025.   

 
Evalueringen av AL, finansiert av Drammen kommune og Viken idrettskrets, er avsluttet våren 2025 med 
svært positive resultater. Vi takker Yngve Carlsson for hans uvurderlige kunnskap og formidlingsevner som 
har bidratt til utviklingen av Drammen idrettsråd. Som en oppsummering av arbeidet angis i rapporten:  
 

Knapt noen kommune har fått igjen så mye oppvekstmiljø pr. krone som Drammen har fått gjennom 
sitt bidrag til Aktive lokalsamfunn. 
Knapt noen kommune har opplevd så mye innovasjon gjennom samskapte aktiviteter mellom skoler 
og den organiserte idrett som Drammen. 

Inkludering 
Drammen idrettsråd har fortsett arbeidet med å motivere og belønne idrettslag som tar et ekstra ansvar for 
inkludering av alle grupper som ikke naturlig søker til lagets aktiviteter. For hvert av årene i tingperioden har 
vi mottatt 1,5 millioner fra staten via NIF som i det alt vesentligste fordeles ut til ulike tiltak i klubbene.   
 
Idrettsrådets grunnleggende ansvar og oppgaver iht. kapitel 8 i NIFs lov  
Idrettsrådet har i perioden arbeidet for best mulig forhold for idretten i kommunen. Idrettsrådet bearbeider 
ukentlig en rekke små og store saker i grensesnittet mellom kommune og klubber.  
 

Aktive Lokalsamfunn 
«Aktive lokalsamfunn» er idrettens 
betegnelse på nærmiljøer der idrettslag har 
tatt et utvidet ansvar for å styrke 
tilhørigheten, fellesskapet og 
aktivitetsnivået blant innbyggerne. Dette er 
et samlende initiativ som preges av en raus 
og inkluderende holdning overfor andre 
frivillige organisasjoner og bygger på et 
felles mål om å bidra til livslang 
aktivitetsglede på tvers av generasjoner. 

Målsetting 
Målet er å bidra til en bærekraftig 
samfunnsutvikling, sosial rettferdighet og 
være en medspiller for å sikre god 
folkehelse og en aktiv identitet hele livet. AL 
tilrettelegger for fysisk aktivitet, gir 
innbyggerne gode inkluderingsarenaer og 
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12. Andre større saker 2023-2025 
 

Samarbeid med andre organisasjoner 
Vi har i perioden utvidet og formalisert samarbeidet med Drammen kulturråd og Drammen friluftsforum. 
Forholdet til disse organisasjonene er bedre enn noensinne til nytte for alle tre råd. Vi har i perioden også 
hatt felles prosjekter med Frelsesarmeen i Drammen og Buskerud pensjonistforbund.  

Anleggskonferanse 
Drammen idrettsråd arrangerte våren 2024 sammen med Viken IK en svært vellykket anleggskonferanse for 
idrettslag i kretsen her i Drammen. Ca. 100 deltagere fra hele Viken. Konferansen ble gjennomført på Quality 
River Station Hotel med klubbesøk hos Åssiden, Drammen Tennisklubb, DBK, SSK og MIF.  

Inspirasjonsseminar 
Den 19.09.24 arrangerte idrettsrådet et «inspirasjonsseminar» for politikere, kommuneadministrasjon, 
idrettslag og andre interesserte i lokalene til Drammen Roklubb. Med bidrag fra svært gode eksterne 
foredragsholdere fokuserte vi særlig på de betydelige gevinstene både på individ- og samfunnsplanet 
knyttet til aktivitet for seniorer.  

Deltagelse i folkehelse 
Idrettsrådet har bidratt i en flere samlinger innenfor Viken innen temaet folkehelse og da med særlig vekt på 
Aktive lokalsamfunn. Vi er representert i idrettskretsens folkehelseutvalg.    

Ekstramidler  
Staten bevilget sommeren 2023 et nytt tilskudd til idrett ment å redusere kostnaden for å delta i organisert 
aktivitet. Bevilgningen er gjentatt tre ganger, inkludert en ny tildeling våren 2025. Midlene er ikke en fast 
post på statsbudsjettet og vi betegner de som «ekstramidler». Iht. retningslinjene skal midlene fordeles ut 
fra idrettsrådene i de enkelte kommunene. For fordeling i Drammen har vi utarbeidet en egen modell som 
er kopiert av flere andre kommuner.  
Samlet for 2023 og 2024 er idretten i Drammen tilført kr. 12 899 480,00. I denne summen er ikke tildelingen 
våren 2025 med ca. 3,4 millioner for Drammen tatt med.  
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Solidaritetsfond 
Hovedmålet med Solidaritetsfondet er å fremme inkludering og like muligheter for alle barn og unge til å 
delta i organisert idrett, uavhengig av deres økonomiske situasjon. Dette bidrar til å fremme fysisk aktivitet, 
sosial tilhørighet, og positiv utvikling blant ungdom i lokalsamfunnet. Med ordningen for ekstramidler har 
idrettsrådet tatt initiativ til å vitalisere klubbens «Solidaritetsfond» og dermed  
besitte et verktøy både for ekstramidlene og andre midler for reduksjon av kostnader til aktivitet og utstyr. 
Drammen idrettsråd har gjennomført en evaluering av ordningen, som er formidlet NIF og videre til KUD. 
Idrettens økonomiske modell for å senke økonomiske barrierer, er også gitt til idrettsråd i andre kommuner, 
og i Drammen har vi bistått Kulturråd og Friluftsforum med samme ordning. 
Ut over ekstramidlene som idretten har mottatt fra staten har DIR også mottatt og fordelt ut kr 440 000 fra 
kommunens fritidskasse med samme målsetting. Idrettslag har støttet 33 760 barn og unge i denne 
perioden. 

Ny samarbeidsavtale med Drammen kommune 
Idrettsrådet inngikk høsten 2024 en ny fireårig samarbeidsavtale med Drammen kommune. Avtalen 
forplikter kommunen til å benytte idrettsrådet som høringsinstans i alle relevante saker for idretten. 
Idrettsrådet er forpliktet til å representere hele bredden av idrett i Drammen. Avtalen inneholder 
bestemmelser om faste dialogmøter mellom kommune og idrettsråd. Idrettsrådet er i avtalen også gitt rett 
til å fordele kommunale midler etter nærmere retningslinjer.  

IFO-saken 
Våren 2024 la kommunedirektøren frem en sak som i prinsippet ville avviklet IFO som seks klubber i 
kommunen med suksess tilbyr. Som en konsekvens av avvikling, ville idretten i kommunen mistet i overkant 
av 20 ansattressurser. Saksfremlegget var svært mangelfullt, uten konsekvensanalyse og med direkte 
feilaktige fakta. Idrettsrådet gikk tungt inn i saken og klarte på en drøy uke å skape politisk flertall (10-1) for 
å opprettholde IFO. Drammen kommune har på en god måte etter vedtaket om å opprettholde IFO arbeidet 
sammen med idrettsråd og idrettslag for å lage fremtidige retningslinjer for drift. Dette noe kommunen er 
pålagt som det ansvarlige myndighet for skolefritidsordningen.  

Sak om skolestruktur 
Idrettsrådet har i saken om skolestruktur gitt flere høringsinnspill til Drammen kommune. Idrettsrådet har i 
saken vært opptatt av å få frem skolenes betydning for tilhørende idrettslag.  

Finansiering av idrettsrådet 
Kommunedirektøren har ved to anledninger (september 24 og februar 25) lagt frem forslag som ville gitt 
store reduksjoner i finanseringen av idrettsrådet. Ved vedtak iht. saksfremleggene ville DIR måttet avvikle 
sin aktivitet som vi kjenner i dag. Idrettsrådet har ved begge anledninger arbeidet intenst mot politisk nivå. 
Ved saken i september 2024 oppnådde vi flertall for sentrale deler av våre endringsforslag. Saken i februar 
2025 ble av politikerne tatt av sakskartet. Som vesentlig her bekymringen for idrettsrådets finansiering. 
Saken vil først komme opp til ny behandling i juni 2025. Til hovedutvalgets møte i mars kom det en ny 
orienteringssak fra kommunedirektøren med bekymring knyttet til finansiering av idrettsrådet. 
Mindretallspartiene forsøkt her å få inn en føring om at idrettsrådet skulle kunne fortsette sin tidligere 
finansieringsmodell, men posisjonspartiene ønsket å avvente slike avklaringer til møtet i juni.  

Tivoli 
Som en viktig del av idrettsrådets finansering er fortsatt honorar for rettighetene til tivoli i Drammen i 
perioden rundt 17. mai. Ved reduksjon av arealet på Marienlyst og senere pandemien ble honoraret fra 
tivoliselskapet avkortet. Drammen kommune har kompensert idrettsrådet for avkortningen. Fra 2025 vil vi 
ikke lenger motta kompensasjon fra kommunen. Tivoliets primære område i Lilleparken er ikke tilgjengelig i 
2025 og 2026. Idrettsrådet har kommet opp med alternativt areal på gml. Travbanen, men vil ikke motta 
samme oppgjør som tidligere. For en periode på 2 år vil idrettsrådet klare å bære dette tapet.  

Instruks for styret 
Styret vedtok i 2024 en ny instruks for styrets arbeid. Som et sentralt element i dette er presiseringer rundt 
styremedlemmenes habilitet. Styret har også tidligere hatt et godt fokus på habilitet, men har i den nye 
instruksen formalisert behandling av habilitet slik at dette nå uansett skal skje i starten av alle styremøter.    
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Orgbrain 
Drammen idrettsråd har i perioden tatt i bruk den nettbaserte applikasjonen Orgbrain for styrearbeid. 
Verktøyet har på en god måte effektivisert og forbedret gjennomføring og dokumentasjon av styremøtene. 
(www.orgbrain.no)  
 

13. Andre aktiviteter 
 

Lokale aktivitetsmidler (LAM) 
LAM er tildelt for 2023 og 2024 iht. årsmøtets vedtak i 2023. Metode for tildeling oppfattes som god. 
Fordeling av LAM for 2025 og 2026 legges frem for årsmøtet som egen sak.   

Utviklings- og toppidrettsstipend 
Kommunen har i 2024 funnet midler for å øke utviklingsstipendiene betydelig både i beløp og antall. Ny 
innretning følger i stor grad forslag som DIR spilte inn i forbindelse med Temaplanen. Som svært gledelig er 
at det er avsatt egne stipend til parautøvere.  

Bærekraftsarbeid 
Drammen idrettsråd har over år med ulike tilnærminger arbeidet med begrepet bærekraft. I sin natur 
innebærer idrett og konsekvenser av idrett oppfyllelse av en rekke mål for bærekraft. Idrettsrådet henviser 
til bærekraftsmål der det er naturlig i alt av tekster og påvirkningsarbeid. Til årsmøtet 2025 legges det frem 
for vedtak en egen Strategiplan for Bærekraft.   

Ansettelse av ny daglig leder 
Geir Vetterstad Skinnes har vært daglig leder i Drammen idrettsråd siden 2015. Geir går av med pensjon i juli 
2025, og styret startet søket etter ny daglig leder rett før jul 2024. Responsen på stillingsutlysningen var 
svært god, med et betydelig antall kandidater med gode kvalifikasjoner. For samtaler og vurdering av 
relevante kandidater til stillingen har styret hatt en ansettelseskomité bestående av styrets leder og tre 
styremedlemmer. Til styremøtet i mars presenterte ansettelsesutvalget sin anbefaling på Rune Solberg, som 
styret enstemmig støttet. 

Samarbeid/ kommunikasjon med lagene 
Idrettsrådet har hyppig og god dialog med klubbene. De fleste av styremøtene avholdes ute i klubbene hvor 
klubben vi besøker får 30 minutter til å presentere seg selv og sine utfordringer. For idrettsrådet er disse 
besøkene svært lærerike og inspirerende.  
 
Våre kanaler ut til klubbene er flere. Hjemmesiden når ut til mange, men ikke til alle idrettslagene. Vi 
supplerer med å bruke Facebook. Løsningen for nyhetsbrev har god funksjonalitet og vi treffer våre 
målgrupper mye mer treffsikkert enn før. Meld deg på vårt nyhetsbrev her:  
Motta vårt nyhetsbrev (dialogapi.no) 
 
Vi oppfordrer byens idrettslag til å bruke våre mediekanaler: 
https://www.drammenir.no/  
https://www.youtube.com/channel/UCRoOaxMf_obCfIPc2fKg-Jg   
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14. Idrettens samfunnsbidrag 

 

Bakgrunn 
Drammensidretten spiller en viktig rolle i å fremme et aktivt, inkluderende og bærekraftig samfunn. 
Idrettens størrelse og utbredelse gir den en viktig rolle i Drammen-samfunnet. Frivilligheten kan inkludere 
de som faller utenfor og gi dem en arena for utvikling, mestring, fellesskap og anerkjennelse, og dermed 
bidra til et mer aktivt og inkluderende samfunn. 

Aktiviteter og resultater 
I 2024 har idrettslagene gjennomført 149 705 aktivitetstimer, som har involvert 33 666 innbyggere, inkludert 
barn, unge og seniorer. Aktiv i idrettslag har gjennomført aktivitet for til sammen 23 280 barn og unge. 
Totalt har 33 666 innbyggere mottatt aktivitetstilbud gjennom Drammensidrettens folkehelse- og 
samfunnsarbeid. For perioden har Drammensidretten bidratt med 56 unike inkluderingstiltak.   

Fremtidige utfordringer 
Samarbeidet mellom kommunen og idretten er avgjørende for å møte fremtidige utfordringer. Den 
økonomiske samarbeidsmodellen er ikke lenger levedyktig, og det er behov for en bærekraftig modell for 
fremtidens "Aktive Lokalsamfunn". Strammere økonomi og lavere elevtall har ført til at flere skoler har 
måttet redusere sin økonomiske andel i samarbeidet. 

Samarbeid 
Samarbeidet mellom kommunen og idretten er videreført i 2025, og rammene for samarbeidet er definert 
gjennom egen avtale. Prosjektleder og samfunnsutvikler i Drammen idrettsråd koordinerer den daglige 
driften av idrettens utstrakte folkehelse- og samfunnsarbeid. 
Drammen idrettsråd og Pensjonistforbundet Buskerud har en egen samarbeidsavtale som definerer 
samarbeidet rettet mot Aktiv Senior og aktivitet på tvers av generasjoner.  
Drammen idrettsråd og Områdesatsningen Strømsø har en egen samarbeidsavtale som definerer 
samarbeidet om Aktive Lokalsamfunn i kommunedelen. 

Paraidrett 
Drammen idrettsråd tilrettelegger slik at idrettslag kan tilby et bredere paraidrettstilbud for barn og unge i 
Drammen. Totalt har 22 idrettslag mottatt stimuleringsmidler til å tilrettelegge for parautøvere, en økning 
fra 2023. 
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Oppsummering 
Drammensidretten ønsker å bidra til at alle barn og unge får mulighet til å delta i fritidsaktiviteter, uavhengig 
av økonomi. Gjennom Solidaritetsfondet bidrar idretten i stor grad til at barn og unge uavhengig av økonomi 
får delta i fellesskapet. Samarbeidet mellom offentlig og frivillige er med på å gi Drammen en bedre og mer 
inkluderende skole, og samarbeid for å gi barn og unge trygge og aktive oppvekstsvilkår. 
 

15. Økonomi 
Årsregnskapet følger som vanlig som egne vedlegg, inkludert forklarende noter samt beretninger fra revisor 
og Kontrollkomiteen.  DIRs totalregnskap viser et overskudd på NOK 237.884. Idrettsrådets egenkapital etter 
dette er kr. 1.596.469. Idrettsrådet har videre en udisponert reserve i balansen på kr. 400.000. Med 
opparbeidet reserve og egenkapital vil idrettsrådet selv kunne dekke inn tapte inntekter fra tivoli i 2025 og 
2026. Idrettsrådet vil med nåværende drift ikke kunne bære en ytterligere inntektsreduksjon som følge av at 
rådet ikke får disponere inntil 10% av drifts- og anleggsmidler fra kommunen. Idrettsrådet har tydelig 
tilkjennegitt dette ovenfor kommunen og varslet at driften må avvikles i nåværende form og 
samarbeidsavtale med kommunen termineres da idrettsrådet ikke lenger vil være i stand til å oppfylle 
forpliktelsene i denne.  
 

16. Avsluttende kommentarer fra styret 
Arbeidsmiljø 
Det har vært lite sykefravær i 2023-2024, heller ingen yrkesskader eller ulykker. Arbeidsmiljøet anses som 
godt. 

Ytre miljø 
Drammen Idrettsråds drift forurenser ikke det ytre miljø. 

Forskning og utvikling. 
Idrettsrådet har normalt ikke egne forsknings- og utviklingsaktiviteter. Evalueringsrapporten om Aktive 
lokalsamfunn er inspirert og koordinert av DIR og er gjennomført etter gode prinsipper for studier av 
samfunnsforhold.  

Likestilling 
Drammen IR har i 2023 og 2024 hatt to ansatte. DIR ivaretar både i administrasjonen og i styret idrettens 
regler for kjønnsfordeling. 
 

17. Oppsummering og takk 
Årene 2023 og 2024 har i likhet med foregående vært påvirket av kommunesammenslåingen. 
Drammensidretten har i perioden hentet seg godt i gang igjen etter pandemien. Anleggssituasjonen i 
kommunen er kritisk. Flere klubber har ventelister på barn og ungdom som ønsker å drive med aktiviteter i 
regi av klubbene. Begrensninger under pandemien viste hvor viktig Drammensidretten er for barn og 
ungdom i kommunen.  
Drammen idrettsråd takker alle idrettslag i Drammen for deres arbeid. Spesielt takk til dere som tar på dere 
arbeid og tillitsverv i våre 111 klubber. Tusen takk for innsatsen for barn og unge. Den er uvurderlig.  
Drammen idrettsråd ønsker å uttrykke sin takk til samarbeidsparter fra de siste to årene, inkludert Drammen 
kommune og Viken idrettskrets. Takk rettes til både administrasjon og politikere i kommunen for deres 
åpenhet og tillit til Drammen idrettsråd. Viken idrettskrets har inspirert vårt arbeid med idrett og aktivitet og 
har skaffet betydelige midler til arbeidet vi utfører i Drammen.  
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Drammen 8. april 2025 
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 Vedlegg til:

 Behandling og godkjenning av årsregnskapet
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Årsregnskap for 

DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984695586 

Regnskapsår 

01.01.2024 - 31.12.2024
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DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984 695 586 

Resultatregnskap 

Note 2024 2023 

Driftsinntekter 
Tilskudd 1 10 100 248 8 446 763 
Annen driftsinntekt 2 338 838 482 494 
Sum driftsinntekter 10 439 085 8 929 257 

Driftskostnader 
Lønnskostnad 3, 4, 5, 6, 7 -1 855 666 -1 826 254
Tilskudd -7 505 226 -6 104 376
Annen driftskostnad 8, 9 -867 023 -942 409
Sum driftskostnader -10 227 915 -8 873 038

Driftsresultat 211 170 56 218 

Finansinntekter 
Annen renteinntekt 26 796 17 881 
Sum finansinntekter 26 796 17 881 

Finanskostnader 
Annen rentekostnad -71 -96 
Annen finanskostnad -10 -70 
Sum finanskostnader -81 -166

Netto finans 26 714 17 715 

Årsresultat 237 884 73 934 

Overføringer 
Annen egenkapital 10 237 884 73 934 
Sum overføringer 237 884 73 934 
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DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984 695 586 

Balanse 

Note 31.12.2024 31.12.2023 

EIENDELER 

Omløpsmidler 

Fordringer 
Kundefordringer 11 0 164 435 
Andre kortsiktige fordringer 7 130 10 083 
Sum fordringer 7 130 174 518 

Bankinnskudd, kontanter og lignende 
Bankinnskudd, kontanter og lignende 12 3 216 725 2 413 754 
Sum bankinnskudd, kontanter og lignende 3 216 725 2 413 754 

Sum omløpsmidler 3 223 855 2 588 272 

SUM EIENDELER 3 223 855 2 588 272 
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DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984 695 586 

Balanse 

Note 31.12.2024 31.12.2023 

EGENKAPITAL OG GJELD 

Egenkapital 

Opptjent egenkapital 
Annen egenkapital 10 1 596 469 1 358 585 
Sum opptjent egenkapital 1 596 469 1 358 585 

Sum egenkapital 1 596 469 1 358 585 

Gjeld 

Kortsiktig gjeld 
Leverandørgjeld 53 536 26 232 
Skyldige offentlige avgifter 160 747 203 344 
Annen kortsiktig gjeld 13 1 413 104 1 000 112 
Sum kortsiktig gjeld 1 627 386 1 229 687 

Sum gjeld 1 627 386 1 229 687 

SUM EGENKAPITAL OG GJELD 3 223 855 2 588 272 
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DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984 695 586 

Noter 

Regnskapsprinsipper 

Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven og god regnskapsskikk for små foretak. 

Inntektsføring 

Tjenester inntektsføres etter hvert som de leveres. Driftsinntekter og offentlige tilskudd inntektsføres når de er 

opptjent. Sponsorinntekter inntektsføres over avtaleperioden. Barteravtaler inntektsføres på grunnlag av de 

mottatte verdier i den perioden verdien mottas. Motsvarende kostnader blir kostnadsført i samme periode. 

Periodiseringsregler 

Utgifter kostnadsføres i samme periode som tilhørende inntekt. For prosjekter som har øremerkede midler der 

aktiviteten ikke er fullført ved periodens utløp, foretas det inntektsavsetninger. 

Klassifisering og vurdering av balanseposter 

Eiendeler som er knyttet til varekretsløpet er klassifisert som omløpsmidler. Fordringer klassifiseres som 

omløpsmidler hvis de forfaller til betaling innen ett år etter transaksjonsdagen. Tilsvarende klassifiseres gjeld 

som kortsiktig hvis gjelden forfaller til betaling innen ett år.  

Omløpsmidler vurderes til laveste av anskaffelseskost og virkelig verdi. Kortsiktig gjeld balanseføres til nominelt 

beløp på etableringstidspunktet. Anleggsmidler vurderes til anskaffelseskost. Varige anleggsmidler avskrives 

etter en fornuftig avskrivningsplan. Anleggsmidlene nedskrives til virkelig verdi ved verdifall som ikke forventes 

å være forbigående. Langsiktig gjeld med unntak av andre avsetninger balanseføres til nominelt beløp på 

etableringstidspunktet.  

Fordringer 

Kundefordringer og andre fordringer er oppført i balansen til pålydende etter fradrag for avsetning til forventet 

tap. Avsetning til tap gjøres på grunnlag av individuelle vurderinger av de enkelte fordringene.  

Forøvrig er følgende regnskapsprinsipper anvendt: 

Forsikret pensjonsforpliktelse er ikke balanseført - kostnaden er lik premien. Leieavtaler er ikke balanseført. 

Fordringer og gjeld i utenlandsk valuta er verdsatt til kursen ved regnskapsårets slutt. Kursgevinster og kurstap i 

utenlandsk valuta føres som finansinntekt og finanskostnad.  

Skatt 

Drammen Idrettsråd driver ikke skattepliktig virksomhet og er derfor ikke skattepliktig.  

Selskapet har ikke endret regnskapsprinsipp fra 2023 til 2024.  
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DRAMMEN IDRETTSRÅD 

984 695 586 

Note 1 - Tilskudd 

 2024 2023 

Drammen kommune, aktivitets- og driftsstøtte 5 810 426 4 930 935 

Drammen kommune, støtteordning Aktiv i IL 649 268 622 200 

Drammen kommune, aktive lokalsamfunn 440 000 425 600 

Drammen kommune, integreringsarbeid 380 000 300 000 

Drammen kommune, kompensasjon tivoliinntekter 250 000 250 000 

NIF, Inkludering i IL 1 500 000 1 500 000 

Viken Idrettskrets 760 000 20 000 

Pensjonistforeningen Buskerud, Aktive lokalsamfunn 90 000 200 000 

Momskompensasjon 220 554 198 028 

Sum 10 100 248 8 446 763 

Note 2 - Annen driftsinntekt 

 2024 2023 

Påmeldingsinntekter -1 940 171 345 

Bingo 44 145 45 775 

Tivoliavtalen 277 770 264 500 

Andre inntekter 18 863 874 

Sum 338 838 482 494 

Note 3 - Antall årsverk 

Antall årsverk sysselsatt i regnskapsåret: 2   

  

Note 4 - Lønnskostnader 

Spesifikasjon av lønnskostnader 2024 2023 

Lønn 1 511 680 1 522 684 

Arbeidsgiveravgift 223 640 228 765 

Pensjonskostnader 65 137 54 838 

Andre relaterte ytelser 55 209 19 966 

Sum 1 855 666 1 826 254 

  

Note 5 - Obligatorisk tjenestepensjon 

Virksomheten er pliktig til å ha tjenestepensjonsordning etter lov om obligatorisk tjenestepensjon. 

Pensjonsordningen oppfyller kravene etter lov om obligatorisk tjenestepensjon.  
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Note 6 - Ytelser til ledende personer 

  
 

Lønn 
Annen 

godtgjørelse 

Ytelser til daglig leder  778 178 4 893 

  

Ledende person 
 

Lønn 
Annen 

godtgjørelse 

Styreleder  97 500 0 

Styremedlemmer  9 000 0 

Total ytelser til andre ledende personer  106 500 0 

  

Mer om ytelser til ledende personer 

Etter årsmøtet i 2023 nedsatte styret et godtgjørelsesutvalg bestående av daglig leder og tidligere 

styremedlemmer. Utvalget la frem en innstilling til godtgjørelser som styret enstemmig sluttet seg til.  

I henhold til denne er styrets leder godtgjort med kr. 50.000 som fast honorar og ellers med dekning av tapt 

arbeidsfortjeneste etter gitte satser.  

For øvrige styremedlemmer er det ytet et fast honorar på kr. 1.500 som dekker utlegg til bruk av egen bil, 

parkering og andre utlegg relatert til vervet. 

Note 7 - Lån og sikkerhetsstillelse til ledende personer, eiere med videre 

Det er ikke gitt lån eller sikkerhetsstillelse til medlemmer av styrende organer. 

Note 8 - Revisjon 

Godtgjørelse til revisor 2024 2023 

Revisjon 49 219 36 450 

Andre tjenester 11 156 10 191 

Sum godtgjørelse til revisor 60 375 46 641 

  

Note 9 - Annen driftskostnad 

 2024 2023 

Administrasjons- og kontorkostnader 706 354 443 988 

Møte- og reisekostnader 71 024 425 883 

Andre kostnader 89 645 72 538 

Sum 867 023 942 409 

Note 10 - Egenkapital 

  Opptjent egenkapital Sum 

Egenkapital 31.12.2023 1 358 585 1 358 585 

Årsresultat 237 884 237 884 

Egenkapital 31.12.2024 1 596 469 1 596 469 
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Note 11 - Kundefordringer 

  31.12.2024 31.12.2023 

Kundefordringer til pålydende 31.12 0 164 435 

Kundefordringer 31.12 0 164 435 

  

  2024 2023 

Årets konstaterte tap på fordringer 0 4 300 

Tap på fordringer 0 4 300 

  

Note 12 - Bankinnskudd 

  31.12.2024 

I posten for bankinnskudd inngår egen konto for bundne skattetrekksmidler med 113 651 

Skyldig skattetrekk -92 275 

  

Note 13 - Annen kortsiktig gjeld 

 2024 2023 

Avsatte feriepenger 173 104 160 112 

Avsatt beløp for usikkerhet i tilskudd 400 000 400 000 

Tilskudd Fritidskassa 0 440 000 

Andre påløpte kostnader 230 000 0 

Videreført tilskudd Aktive lokalsamfunn, Viken IK 460 000 0 

Videreført tilskudd Konferanse for samarbeidspartnere, Drammen kommune 150 000 0 

Sum 1 413 104 1 000 112 
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Kontrotlutvatgets beretning for 2024

I henhold til NIFs lov § 2-1 2 avgir herved kontrollutvalget i Drammen Idrettsråd
(DIR) sin beretning.

Kontrollutvalget skal kontrollere at styret utfører de oppgaver styret er tillagt etter
DIRs lov.

Vi har utført følgende handlinger:

Vi har gjennomgått protokoll for Årsmøte 2024, styrets protokoller, samt andre
dokumenter utvalget har funnet det nødvendig å gjennomgå. Vi har fått alle
opplysninger som vi har bedt om fra administrasjon ved daglig leder. Vi har
gjennomgått det styrebehandlede årsregnskapet for 2024.

Regnskapet viser et overskudd på kr 237.884,-, og ved årsavslutning 2024 økte den
frie egenkapitalen med kr 237.884,- til kr i .596.469,-

Kontrollutvalget har følgende merknader til forvaltningen av Drammen Idrettsråd:

Basert på det materialet vi har fått oss forelagt, er det ikke grunnlag for ytterligere
merknader ut over det som fremgår av denne beretningen.

Ko fl 1<1 LI Sj 0 fl:

Det er kontroliutvalget konklusjon at styret har utført de oppgaver som det er tillagt
etter loven, og kontroliutvalget anbefaler at Drammen Idrettsråds årsregnskap for
2024 godkjennes.

Drammen, li .04.202 5

Signatur leder Signatur medlem Signatur medlem
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A member firm of Ernst & Young Global Limited 

Til årsmøtet i Drammen Idrettsråd 

UAVHENGIG REVISORS BERETNING 

Konklusjon 

Vi har revidert årsregnskapet for Drammen Idrettsråd som består av balanse per 31. desember 2024, 

resultatregnskap for regnskapsåret avsluttet per denne datoen og noter til årsregnskapet, herunder et 

sammendrag av viktige regnskapsprinsipper. 

Etter vår mening 

• oppfyller årsregnskapet gjeldende lovkrav, og 

• gir årsregnskapet et rettvisende bilde av selskapets finansielle stilling per 31. desember 2024 og 

av dets resultater for regnskapsåret avsluttet per denne datoen i samsvar med regnskapslovens 

regler og god regnskapsskikk i Norge. 

Grunnlag for konklusjon 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre 

oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under Revisors oppgaver og 

plikter ved revisjonen av årsregnskapet. Vi er uavhengige av selskapet i samsvar med kravene i relevante 

lover og forskrifter i Norge og International Code of Ethics for Professional Accountants (inkludert 

internasjonale uavhengighetsstandarder) utstedt av International Ethics Standards Board for Accountants 

(IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige etiske forpliktelser i samsvar med disse kravene. 

Innhentet revisjonsbevis er etter vår vurdering tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for vår 

konklusjon. 

Ledelsens ansvar for årsregnskapet 

Styret og daglig leder (ledelsen) er ansvarlige for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et rettvisende 

bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig 

for slik intern kontroll som den finner nødvendig for å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke 

inneholder vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil. 

Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til selskapets evne til fortsatt drift og 

opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til grunn for 

årsregnskapet med mindre ledelsen enten har til hensikt å avvikle selskapet eller virksomheten, eller ikke 

har noe annet realistisk alternativ. 

Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder vesentlig 

feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en revisjonsberetning som 

inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen garanti for at en 

revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon. Feilinformasjon kan 

oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som vesentlig dersom den 

enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske beslutningene som brukerne 

foretar, på grunnlag av årsregnskapet. 

Som del av en revisjon i samsvar med ISA-ene, utøver vi profesjonelt skjønn og utviser profesjonell 

skepsis gjennom hele revisjonen. I tillegg: 
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Uavhengig revisors beretning - Drammen Idrettsråd 2024 

A member firm of Ernst & Young Global Limited 

• identifiserer og vurderer vi risikoen for vesentlig feilinformasjon i årsregnskapet, enten det skyldes 

misligheter eller utilsiktede feil. Vi utformer og gjennomfører revisjonshandlinger for å håndtere 

slike risikoer, og innhenter revisjonsbevis som er tilstrekkelig og hensiktsmessig som grunnlag for 

vår konklusjon. Risikoen for at vesentlig feilinformasjon som følge av misligheter ikke blir 

avdekket, er høyere enn for feilinformasjon som skyldes utilsiktede feil, siden misligheter kan 

innebære samarbeid, forfalskning, bevisste utelatelser, uriktige fremstillinger eller overstyring av 

intern kontroll. 

• opparbeider vi oss en forståelse av den interne kontrollen som er relevant for revisjonen, for å 

utforme revisjonshandlinger som er hensiktsmessige etter omstendighetene, men ikke for å gi 

uttrykk for en mening om effektiviteten av selskapets interne kontroll. 

• evaluerer vi om de anvendte regnskapsprinsippene er hensiktsmessige og om 

regnskapsestimatene og tilhørende noteopplysninger utarbeidet av ledelsen er rimelige. 

• konkluderer vi på om ledelsens bruk av fortsatt drift-forutsetningen er hensiktsmessig, og, basert 

på innhentede revisjonsbevis, hvorvidt det foreligger vesentlig usikkerhet knyttet til hendelser 

eller forhold som kan skape betydelig tvil om selskapets evne til fortsatt drift. Dersom vi 

konkluderer med at det eksisterer vesentlig usikkerhet, kreves det at vi i revisjonsberetningen 

henleder oppmerksomheten på tilleggsopplysningene i årsregnskapet, eller, dersom slike 

tilleggsopplysninger ikke er tilstrekkelige, at vi modifiserer vår konklusjon. Våre konklusjoner er 

basert på revisjonsbevis innhentet frem til datoen for revisjonsberetningen. Etterfølgende 

hendelser eller forhold kan imidlertid medføre at selskapet ikke kan fortsette driften. 

• evaluerer vi den samlede presentasjonen, strukturen og innholdet i årsregnskapet, inkludert 

tilleggsopplysningene, og hvorvidt årsregnskapet gir uttrykk for de underliggende transaksjonene 

og hendelsene på en måte som gir et rettvisende bilde. 

Vi kommuniserer med styret blant annet om det planlagte innholdet i og tidspunktet for revisjonsarbeidet 

og eventuelle vesentlige funn i revisjonen, herunder vesentlige svakheter i den interne kontrollen som vi 

avdekker gjennom revisjonen. 

 

 

Drammen, 9. april 2025 

ERNST & YOUNG AS 

Revisjonsberetningen er signert elektronisk 

 

Marianne Fidjestøl Haraldseth 

statsautorisert revisor 
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Dette dokumentet er signert digitalt via Penneo.com. De signerte dataene er 
validert ved hjelp av den matematiske hashverdien av det originale dokumentet. 
All kryptografisk bevisføring er innebygd i denne PDF-en for fremtidig validering.

Dette dokumentet er forseglet med et kvalifisert elektronisk segl ved bruk av et 
sertifikat og et tidsstempel fra en kvalifisert tillitstjenesteleverandør.

Slik kan du bekrefte at dokumentet er originalt
Når du åpner dokumentet i Adobe Reader, kan du se at det er sertifisert 
av Penneo A/S. Dette beviser at innholdet i dokumentet ikke har blitt 
endret siden tidspunktet for signeringen. Bevis for de individuelle 
signatørenes digitale signaturer er vedlagt dokumentet.

Du kan bekrefte de kryptografiske bevisene ved hjelp av Penneos 
validator, https://penneo.com/validator, eller andre 
valideringsverktøy for digitale signaturer.

Signaturene i dette dokumentet er juridisk bindende. Dokument signert med "Penneo™ - sikker digital 
signatur". De signerende parter sin identitet er registrert, og er listet nedenfor.

"Med min signatur bekrefter jeg alle datoer og innholdet i dette dokument." 

Haraldseth, Marianne Fidjestøl
Partner
På vegne av: EY
Serienummer: no_bankid:9578-5997-4-273233
IP: 147.161.xxx.xxx
2025-04-09 08:13:22 UTC
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 Vedlegg til:

 Forslag 1: Prioriterte oppgaver 2025-2027
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7 Behandle innkomne forslag. 

Forslag 1 fra styret: 
Forslag til prioriterte oppgaver 2025-2027 
 
Styret og administrasjon i Drammen idrettsråd skal i perioden 2025-2027 gi følgende hovedområder 
prioritet: 
Likebehandling av lagseide anlegg med kommunale anlegg 
Idrettsanlegg eid av idrettslag er like verdifulle som kommunale anlegg for Drammen kommune. 
Kommunen gir imidlertid svært begrensede midler til drift og vedlikehold av disse anleggene. Dette 
tvinger idrettslag til å bruke penger fra aktiviteter på driften av anleggene. Forskjellen i ressursbruk 
er urettferdig og må utjevnes bedre enn før. 

Utvikling av nye anlegg 
Drammen kommune har en betydelig mangel på anlegg for idrett og fysisk aktivitet. Idrettslagene har 
rapportert inn mellom 70 og 80 udekkede behov til Drammen Idrettsråd (DIR). Listen er kontinuerlig 
oppdatert. Utvikling av nye anlegg vil fremme aktiviteter, engasjement, fysisk aktivitet og levende 
lokale møteplasser. For å støtte denne utviklingen må Drammen kommune bidra med klare 
økonomiske ressurser. Ved utvikling av nye anlegg skal det legges vekt på behov, bærekraft 
(økonomisk, sosialt, klima/miljø) og anleggenes bidrag til lokal utvikling og folkehelse. 

Områdeutvikling og reguleringsplaner 
I løpet av de neste to årene vil det bli gjennomført planarbeid for flere sentrale områder, inkludert 
Marienlyst, Gulskogen Nord, Berskaug og området for nåværende sykehus på Bragernes. Drammen 
Idrettsråd vil arbeide for at tilstrekkelig areal avsettes til idrettsformål i alle område- og 
reguleringsplaner. Området Marienlyst har stor betydning for en rekke idrettslag, og idrettsrådet vil 
derfor ha et særlig søkelys på dette området. 

Aktive Lokalsamfunn 
Aktive Lokalsamfunn er Drammenidrettens modell for samfunnsansvar. Drammen idrettsråd har 
inspirert, koordinert og støttet idrettslag, skoler, barnehager og andre til å skape nye samarbeid og 
møteplasser i hele kommunen. Idrettsrådet vil fortsette dette arbeidet og fokuserer på å sikre varig 
og bærekraftig finansiering. Drammen idrettsråd samarbeider med Drammen kommune for å få på 
plass forutsigbare løsninger fra 2025.   

Inkludering 
Drammen står overfor betydelige utfordringer knyttet til utenforskap. Drammen Idrettsråd vil derfor 
videreføre sitt arbeid med å motivere og belønne idrettslag som tar et ekstra ansvar for inkludering 
av alle grupper som ikke naturlig deltar i lagets aktiviteter.  

Strategiplan for bærekraftig utvikling 
I sin egenart støtter idretten opp om en rekke bærekraftmål. Drammen idrettsråd vil i perioden sette 
et ekstra søkelys på bærekraft i lokal idrett ved å redusere miljøpåvirkning, øke energieffektivitet, 
fremme sosial rettferdighet og sikre inkluderende deltagelse. Idrettsrådet skal i alle sammenhenger 
hvor det er relevant vektlegge bærekraft i sin kommunikasjon.    

 
DIR-styrets innstilling:  

Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne de foreslåtte prioriteringene.  
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 Vedlegg til:

 Forslag 2: Strategiplan for Bærekraftig Utvikling
i Drammen Idrettsråd
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Strategiplan for bærekraftig utvikling i Drammen Idrettsråd 2025-2027 
 
Bakgrunn 
Drammen idrettsråd (DIR) har som mål å fremme bærekraftig utvikling innen 
lokalidretten. Dette innebærer redusert miljøpåvirkning, økt energieffektivitet, fremming 
av sosial rettferdighet og sikring av en robust og inkluderende økonomi. Idrettsklubbene 
i Norge oppfordres til å prioritere bærekraft, og samarbeidspartnere og andre aktører 
forventer dette. Typiske utfordringer knyttet til idrett inkluderer transport, 
avfallshåndtering, energibruk og materialforbruk.   

Idretten i Drammen er allerede en betydelig samfunnsaktør som bidrar til bærekraftig 
utvikling ved å fremme folkehelse, skape sosiale møteplasser og bygge sterke, aktive 
lokalsamfunn. Drammen Idrettsråd støtter også bærekraftig utvikling gjennom tiltak 
som Aktive Lokalsamfunn og Solidaritetsfondet. 

I tråd med disse målene ønsker DIR å utvikle en plan for å systematisere og strukturere 
arbeidet med bærekraft de neste to årene. Dette vil tydeliggjøre Drammenidrettens 
bidrag til bærekraftig utvikling og løfte frem gode eksempler. 

Plan for arbeid med bærekraft 
 
Inspirasjon og grunnlag for strategiplanen 
Strategiplanen er basert på en kartlegging utført av DIR og tilknyttede ressurser. 
Tilleggsinformasjon og kunnskap er hentet fra blant annet Norges Idrettsforbund (se 
kilder). Gjennom denne kartleggingen har DIR identifisert områder med størst potensial 
innen idretten, samt hvordan man kan skape synergier med resten av idretten i Norge. 

Bærekraftig utvikling vurderes ut fra de tre dimensjonene sosial bærekraft, miljømessig 
bærekraft og økonomisk bærekraft. Idretten i Drammen står overfor både utfordringer 
og muligheter innen disse områdene. Strategiplanenn tar også utgangspunkt i FNs 17 
bærekraftsmål for å konkretisere arbeidet ytterligere. 

Definerte mål for Drammen Idrettsråd 
Etter en grundig analyse og diskusjon anbefaler styret i Drammen Idrettsråd at de 
kommende to år skal prioritere arbeid med, fremheve og vektlegge følgende fem 
bærekraftsmål: 

3 - God helse  

Grunnlag: Idrettsrådet har muligheten til å påvirke folkehelsen gjennom å støtte lokale 
idretts- og aktivitetstilbud. Fysisk aktivitet er kjent for å forbedre både fysisk og mental 
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helse i befolkningen. DIR støtter gjennom Aktive Lokalsamfunn, god helse i alle 
aldersgrupper i Drammens befolkning.  

5 - Likestilling mellom kjønn   

Grunnlag: Idretten generelt har utfordringer med kjønnsbalanse i deltakelse, 
trenerroller og ledelse. Idrettsrådet kan gjennom sine virkemidler og påvirkning fremme 
en mer likestilt idrett.  

10 - Mindre ulikhet   

Grunnlag: Gjennom sine støtteordninger og initiativer kan Idrettsrådet bidra til å 
redusere økonomiske barrierer for deltakelse i idretten. Ved systematisk arbeid med 
inkludering kan idretten bli tilgjengelig for alle samfunnsgrupper. DIR har allerede 
utviklet vellykkede modeller for rettferdig fordeling, samt arbeidet med støtteordningen 
Solidaritetsfondet.  

11 - Bærekraftige byer og samfunn   

Grunnlag: Gjennom sitt arbeid med anleggsutvikling og lokale aktivitetstilbud, bidrar 
idrettsrådet til å skape levende lokalsamfunn. Bærekraftige idrettsanlegg og 
nærmiljøanlegg etablerer møteplasser og fremmer aktivitet i kommunedelene. DIR bør 
derfor bistå med ekspertise, ressurser og støtte for å sikre bærekraftige løsninger.  

17 - Samarbeid for å nå målene 

Grunnlag: Drammen Idrettsråd fungerer som en viktig bro mellom kommunen, 
idrettslagene og ulike lokale aktører. Med denne sentrale rollen bidrar rådet betydelig til 
etableringen av effektive samarbeid, som er essensielle for å oppnå både de prioriterte 
og øvrige bærekraftsmålene. 

Fremgangsmåte i bærekraftarbeidet 
I perioden 2025-2027 vil DIR fokusere på kommunikasjon og formidling i sitt arbeid med 
bærekraftig utvikling. Som bindeledd mellom politiske aktører, frivillighet og 
idrettsbevegelsen, samt som formidler av kunnskap, skal DIR fremheve de gode 
eksemplene. DIRs prioriterte bærekraftmål skal derfor konkret fremheves og 
benyttes i kommunikasjon med for eksempel:  

▫ Drammen Kommune 
▫ Viken Idrettskrets, Norges Idrettsforbund, særforbund 
▫ I media (kommentarer, leserinnlegg) 
▫ Med tilknyttede idrettslag og klubber 

Dette innebærer å: 

• Argumentere for bærekraftig utvikling og idrettens rolle som støtte for DIRs mål. 
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• Presentere idretten som en nøkkelaktør for bærekraftig utvikling i Drammen 
Kommune. 

• Fremheve Drammen Idrettsråd og idretten som viktige bidragsytere i Drammen. 
• Trekke frem gode historier og forbilder innen bærekraft fra idrettsrådets 

medlemsklubber. 

 

Måling og evaluering 
DIRs arbeid med bærekraftig utvikling vurderes basert på de prioriterte 
bærekraftsmålene og en definert fremgangsmåte gjennom halvårlige gjennomganger i 
styret.  

 

Kilder: 

(1) Innspill til Drammen Idrettsråds rolle i arbeid med bærekraft 

(2) Drammen Idrettsråd[2]; Bærekraftig utvikling i lokalidretten 

(3) Idrett og bærekraft - Et kunnskapsgrunnlag 

(4) Norges idrettsforbunds bærekraftstrategi 
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 Vedlegg til:

 Fastsette tildelingskriterier for Lokale
aktivitetsmidler (LAM)
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Sak 14:  
Vedta prinsipper for fordeling av Lokale Aktivitetsmidler i 2025.  
Idrettsrådene i hhv. Drammen, Nedre Eiker og Svelvik hadde ulik metodikk for fordeling av Lokale 
Aktivitetsmidler. Styret i DIR fordelte i 2020 og 2021 midlene til klubber i de tre tidligere kommunene iht. de 
tidligere fordelingskriteriene. Dette for å unngå at en ny felles standard skulle gi enkeltklubber negative utslag.  
Fra 2022 er midlene fordelt etter en felles modell.  Styret vurderer fordelingen som er gjort fra 2022 som 
entydig positiv. Ingen klubber har kommet vesentlig annerledes ut enn tidligere. DIR har ikke mottatt noen 
klager på fordelingen og oppfatter at den som rettferdig og iht. intensjon og formål for LAM.  
 
Fra 2023 er det fra KUD åpnet for at inntil 5% av LAM kan disponeres til drift av idrettsrådet. Muligheten for 
dette har vært diskutert i norsk idrett i en årrekke, men det er først i 2023 at forholdet ble godkjent av NIF og 
KUD. Forutsetningen for å kunne benytte inntil 5% av LAM er at kommunen bidrar med et tilsvarende beløp. 
Den faste driftsstøtten til DIR fra kommunen utgjør noenlunde samme beløp som et eventuelt uttak av 5% vil 
innebære.  Beslutningen om 5% til idrettsråd kom først etter forrige årsmøte i DIR og dermed årets årsmøte 
som første mulighet for å innføre endringen i Drammen.  
 
En rekke større idrettsråd innenfor Viken benytter muligheten for bruk av LAM med inntil 5%. Dette både for 
drift av idrettsrådet, men også for ikke å motivere NIF/KUD til å reversere vedtaket ved at få/ingen bruker 
muligheten. Av idrettsråd som benytter muligheten, har flere valgt å overføre midler som av dette forholdet gir 
overskudd i idrettsrådet, tilbake til klubbene.  
 
For å sikre løsning fra NIF/KUD er Drammen idrettsråd sterkt oppfordret av andre idrettsråd om å følge linjen 
ved å ta ut inntil 5% av LAM for drift av idrettsrådet. Styret i idrettsrådet innstiller derfor på en endring av 
fordelingen av LAM. Det legges til grunn at midler som avkorter den ordinære overføringen til klubbene skal 
utbetales til klubbene hvis de gir overskudd for idrettsrådet. 
 
 
Med bakgrunn i ovennevnte foreslår styret at LAM for 2025 fordeles etter følgende modell:  
 
 

1) Av mottatt LAM kan Drammen idrettsråd disponere inntil 5% for drift av idrettsrådet. I den grad 
uttak av LAM gir overskudd til idrettsrådet, skal et beløp tilsvarende dette tilbakeføres til 
klubbene i henhold til punktene 2-5.  

2) Av midler etter punkt 1 fordeles 1/3 av midlene etter aktivitetstall rapportert inn av klubbene til 
barn i aldersgruppene 6-12 år. 

3) Av midlene etter punkt 1 fordeles 1/3 av midlene etter aktivitetstall rapportert inn av klubbene til 
ungdom i aldersgruppen 13-19 år. 

4)  Resterende 1/3 av midlene etter uttak i henhold til punkt 1 fordeles til a) paraidrett, b) Aktive 
Lokalsamfunn og c) ubenyttet på a og b og fordeles til ungdom i aldersgruppen 13-19 år sammen 
med midlene under pk. 3.  

 
For punkt 4 gjelder:  
 

A) Det tildeles kr. 1.900 pr. parautøver til lag som har utøvere registrert under dette.  
Antatt samlet behov i 2025 vil være i ca. 350.000. Det er ikke å forvente at alle klubber i kommunen 
har anledning til å ta ansvar for tilbud innenfor paraidrett. Med løsningen er alle klubber med på en 
solidarisk tildeling til de som tar dette ansvaret.  

B) Til fri benyttelse for DIR innenfor Aktive Lokalsamfunn kan det benyttes inntil 12%  
av totalt tildelingsbeløp. Gitt alle tall som i 2024 vil maks beløp utgjøre om lag  
kr. 1.100.000. Styret benyttet i 2024 ikke hele mulighetsrommet. Styret vil ha en bevisst og forsiktig 
tilnærming til bruk av midlene. 

C)  Resterende midler overføres 13-19 år basert på aktivitetstall. Motivasjonen for mer midler til ungdom 
enn til barn, ligger i at det for klubbene er mer kostbart å drive aktivitet for ungdom enn for barn. 
Flere aktiviteter pr. uke og i de langt fleste idretter som mer kostnadskrevende.  
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For 2023 og 2024 har det i tillegg til ovennevnte punkter også vært avsatt et mindre beløp til utjevning av 
forhold som for enkeltklubber ville fremstått som urimelig. For ingen av årene har det vært nødvendig å bruke 
av disse midlene og styret foreslår derfor ikke en tilsvarende mulighet for 2025 og 2026.  
 
Styret minner om at kriteriene for fordeling av LAM skal foretas på hvert årsmøte i idrettsrådet.  
 
 
DIR-styrets innstilling:  
Styret ber Årsmøtet 2025 godkjenne fordelingskriteriene.  
 
Forslag til tilleggsvedtak: 
 «Styret i Idrettsrådet gis mandat til å gjøre endringer i vedtatte kriterier dersom 
Kulturdepartementet eller Norges Idrettsforbunds anbefalinger innebærer at årsmøtevedtak er i 
strid med disse». 
 
Begrunnelse: Pr i dag må vi ha årsmøtevedtak for å kunne endre anbefalinger fra NIF og KUD. Dette kan i 
verste fall gjøre til at vi bryter med anbefalinger fra NIF om vi må vente til første Årsmøte for å kunne vedta 
endring. 
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 Vedlegg til:

 Vedta idrettsrådets budsjett
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Drammen Idrettsråd
Budsjett 2025

Budsjett
2025

Inntekter
Salgsinntekter -                                                                             
Tilskudd (9 490 000)                                                        
3400 - Off. tillskudd/ref. tilv./solgte varer -                                                                             
3443 - Andre øremerkede tilskudd NIF (1 500 000)                                                        
3445 - Tilskudd DK (5 720 000)                                                        
3448 - Tivoliavtalen (110 000)                                                           
3449 - Driftsstøtte DK (550 000)                                                           
3450 - Sparebankstiftelsen (1 460 000)                                                        
3460 - Andre tilskudd (150 000)                                                           
Leieinntekter -                                                                             
Andre inntekter (265 000)                                                           
3915 - Påmeldingsinntekter arrangementer
3960 - Bingo- og lotteriinntekter (45 000)                                                              
3990 - Andre inntekter -                                                                             
3991 - MVA kompensasjon (220 000)                                                           
Sum Driftsinntekter -9 755 000                                                        

Tilskudd 7 305 000                                                         
7455 - Tilskudd idrettslag 4 495 000                                                         
7456 - Aktiv i IL 1 300 000                                                         
7455 - Andre tilskudd 1 460 000                                                         
7457 - DK-Fritidskassa
7459 - NM støtte 50 000                                                                

Kostnader knyttet til tilskudd 160 000                                                             
6860 - Møte, kurs, oppdatering o.l. 160 000                                                             

 = Frie inntekter (2 290 000)                                                        

Kostnader
Lønnskostnader 2 003 000                                                         
5000 - Lønn til ansatte 1 400 000                                                         
5010 - Trekk i lønn ved fp.utb
5180 - Feriepenger beregnet 165 000                                                             
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5182 - Arb.avg. påløpne feriepenger 25 000                                                                
5210 - Fri telefon 22 000                                                                
5211 - Telefon/bredbånd (regnskap) -                                                                             
5330 - Godtgjørelse styret/timelønn 120 000                                                             
5400 - Arbeidsgiveravgift 216 000                                                             
5420 - Pensjonskostnader (regnskap) 55 000                                                                
5890 - Annen refusjon -                                                                             
5900 - Gave til ansatte -                                                                             
5990 - Annen personalkostnad -                                                                             
Andre Kostnader 536 000                                                             
6300 - Leie lokaler 170 000                                                             
6455 - IT-kostnader 175 000                                                             
6490 - Annen leiekostnad
6545 - Data-/ telefonutstyr 25 000                                                                
6570 - Arbeidsklær og verneutstyr 10 000                                                                
6580 - Idrettsutstyr 10 000                                                                
6700 - Revisjonshonorar 65 000                                                                
6720 - Honorar for øk. og juridisk bistand 55 000                                                                
6730 - Idrettsfaglig bistand 5 000                                                                  
6790 - Annen fremmed tjeneste -                                                                             
6800 - Kontorrekvisita 5 000                                                                  
6810 - Kopiering
6820 - Trykksak
6840 - Aviser, tidsskrifter, bøker o.l. 16 000                                                                
6940 - Porto
Reisekostnader 85 700                                                                
7101 - Bilgodtgjørelse, oppgavepliktig 4 000                                                                  
7102 - Passasjertillegg, oppgavepliktig
7103 - Skattepl. del km-godtgjørelse 1 700                                                                  
7141 - Fly 10 000                                                                
7144 - Hotell 15 000                                                                
7145 - Andre reisekostnader 30 000                                                                
7162 - Bevertning 25 000                                                                
Reklame/annonser 10 000                                                                
7320 - Reklamekostnad 10 000                                                                
Kontingenter/Gaver 34 500                                                                
7415 - Påmeldinger/kurs 20 000                                                                
7420 - Gaver, fradragsberettiget 6 500                                                                  
7430 - Gaver, ikke fradragsberettiget 8 000                                                                  
Forsikring m.m. 12 000                                                                
7500 - Forsikringspremie 6 000                                                                  
7770 - Bank og kortgebyrer 6 000                                                                  
7780 - Billetter arrangementer -                                                                             
7790 - Annen kostnad
7799 - Avrundingskonto
7830 - Tap på fordringer
9000 - Dokumentsenterkonto
Sum Driftskostnader 2 681 200                                                         
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Finansposter (20 000)                                                              
8040 - Renteinntekter, skattefrie (20 000)                                                              
8140 - Rentekostn, ikke fradragsberettiget
8160 - Valutatap (disagio)
8960 - Overføringer annen egenkapital

Resultat av driften 371 200                                                        
Saldering med opparbeidet reserve fra tidligere år (371 200)                                                           

Budsjettert årsresultat -                                                                   
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 Vedlegg til:

 Valg av kontrollutvalg
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Styret for Drammen Idrettsråd 
2023-25 Klubb Innstilling til styre for 2025-27 

Per Fjeld-Olsen Mjøndalen Per Fjeld-Olsen
Anja Lønseth Nesbygda Anja Lønseth
Eirik Fossen Konnerud Mai-Britt Kopperud
Runar Martin Dammen Svelvik Runar Martin Dammen
Marianne Eide Skiold Marianne Eide
Terje Vold Solberg Even Bolstad
Knut Arvid Syvertsen Åssiden Knut Arvid Syvertsen

Ungdomsrådet Ronja Bajalan

Jorunn Tveten DBK Jorunn Tveten
Lars Erik Olsen NE Svømmeklubb Lars Erik Olsen

Kontrollutvalg

Per Burud Drm Basket Per Burud
Aud Sandengen Drm Roklubb Linda Verde, Sturla
Stein Johnsen Svelvik Stein Johnsen
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